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استان اصفهان همواره با چالش های جدی در زمینه مدیریت منابع آب و خشکسالی 
زاینده رود مواجه بوده است. از دولت های گذشــته تا کنون، پروژه ها و برنامه های عمرانی 
متعددی برای احیای این رودخانه حیاتی اجرا شده که بعضی از پروژه ها متوقف و در عمل 
نتوانست مسئله آب اصفهان را حل کند. پس از روی کار آمدن دولت سیزدهم موضوع آب 
اصفهان در دستور کار قرار گرفت و پروژه هایی طراحی و اجرا شد، از جمله انتقال آب دریای 

عمان به اصفهان و ماندگان که در حال حاضر با شتاب خوبی در حال اجرا است. 

مدیرکل نوسازی مدارس اســتان اصفهان در گفت وگو با رسانه ها ضمن 
 ارائه توضیحی از حادثه ریزش بخشــی از ســقف مدرســه فرهنگ گفت:

 ۳۳ درصد از مدارس استان دچار فرسودگی هستند.
 به گــزارش روابط عمومــی اداره کل نوســازی مدارس اســتان اصفهان، 
ناصر فتحی، مدیرکل نوسازی مدارس استان اصفهان، با ارائه توضیحی از 
حادثه ریزش بخشی از سقف مدرسه فرهنگ بیان کرد: در این مدرسه که 
ســقف آن کاه گلی و مدل طاق ضربی بود، نزدیک به دو متر از نازک کاری 
سقف فروریخته و دلیل آن هم ســنگینی مصالح قدیمی است که باعث 

ریزش می شود.
وی افزود: براساس دستورالعمل ابلاغی شورای عالی آموزش و پرورش 
درخصوص نگهداشت فضاها مدیران محترم مدارس و آموزش و پرورش 
مناطق مسئول مراقبت از فضاهای دراختیار و انجام تعمیرات می باشند و 

درصورت نیاز به تعمیرات اساسی به اداره کل نوسازی گزارش می نمایند.
فتحی ادامه داد: درخصوص مدرسه فرهنگ باتوجه به اینکه همه از خانواده 

بزرگ نظام تعلیم و تربیت بوده و آسایش و آرامش فرزندان عزیز ایران را 
تکلیف خویش می دانیم بلافاصله بعد از گزارش حادثه برنامه ریزی لازم 
صورت گرفت که با حضور گروه های جهادی و همکاران ســازمان مشــکل 

فعلی و مشکلات احتمالی بعدی مرتفع شود.
مدیرکل نوسازی مدارس استان اصفهان ادامه داد: درصدد هستیم در پی 
این اتفاق مدرســه دیگری که در نزدیکی این مدرسه قرار دارد و بخشی از 
 عملیات ساخت آن باقی مانده در دســتور کار قرارگرفته است تا به صورت 
شــبانه روزی عملیات باقیمانده تکمیل و دانش آموزان به این مدرســه 

منتقل شوند.
فتحی درخصوص وضعیت فرســودگی مــدارس اســتان اصفهان بیان 
کرد: ۳۳ درصد از مدارس اســتان قدیمی که بیش از چهل پنجاه سال از 
ساختشــان می گذرد و نیاز به توجه اســت.طبیعتاً به دلیل اینکه ساخت 
مدارس در آن زمان بر اســاس آیین نامه  های مدون فعلی نبوده اســت، 
 مصالح استفاده شــده و مــدل ســاخت، از اســتاندارهای لازم برخوردار 
نمی باشد و اگرچه اصفهان شــهر زلزله خیزی نیست؛ ولی درصورت بروز 
حوادث طبیعی شــبیه رانش زمین ، خســارت های وارده بر این مدارس 

بیشتر هم خواهد شد.
او در پاســخ بــه اینکــه باوجــود زمین هــای متعــددی کــه متعلق به 
آموزش وپرورش است، چرا احداث مدارس موردنیاز صورت نگرفته، بیان 
کرد: دو سالی اســت که طرح مولدســازی زمین های آموزش وپرورش 
مطرح شــده و یک سری زمین های مازاد هم مشــخص شد؛ روند اداری 

آن قدر طولانی بوده که هنوز در استان اجرایی نشده است.
مدیرکل نوســازی مدارس اســتان اصفهان، خاطرنشــان کرد: البته در 
مهرماه امسال ۹۰ مدرســه و مجموعاً با ۵۳۰ کلاس بهره برداری شد؛ ولی 
این ها مدارسی بود که یا در جهت کاهش شیفت مدارس استفاده شد و یا 

دانش آموزان پیشین مدرسه به مکان جدید نوسازشان برگشتند.

مدیرکل نوسازی مدارس استان اصفهان مطرح کرد؛

تحویل۹۰ مدرسه با 5۳۰ کلاس درس در مهر ماه سال جاری

آگهی مناقصه عمومی
)مرحله اول– نوبت اول(

حامدامیری- شهردار گلشن

شهرداری گلشن به استناد ماده ۵آیین نامه مالی شــهرداریها برابر صورت جلسه شماره ۵2۳  مورخ 14۰۳/۰۵/۳1شورای اســلامی، در نظر دارد واگذاری انجام بخشی 

از وظایف قابل واگذاری شهرداری شهر گلشن را از طریق مناقصه عمومی به پیمانکار واجد شــرایط واگذار نماید. لذا از کلیه متقاضیان اعم از حقیقی و حقوقی دعوت به 

عمل می آید. به منظور کسب اطلاعات بیشتر از شرایط مناقصه به سامانه تدارکات الکترونیکی دولت- سامانه ســتاد مراجعه نمایند.و مهلت دریافت اسناد مناقصه از 

سامانه ستاد تا پایان وقت اداری روز شنبه مورخ 14۰۳/۰7/14 و ارائه پیشنهاددر سامانه تا پایان وقت اداری روز سه شنبه مورخ 14۰۳/۰7/24 می باشد. زمان بازگشائی 

پیشنهادات روز چهارشنبه مورخ 14۰۳/۰7/2۵ می باشد.
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سخنگوی شهرداری اصفهان:
نصف جهان رنگ 
و بوی مقاومت و 

شهادت گرفت

چرا دروازه تیم های معتبر اروپایی به 
روی بازیکنان ایرانی بسته است؟

بی سلیقگی ستاره ها یا بی سلیقگی ستاره ها یا 
بی میلی خریدارانبی میلی خریداران
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جمع آوری ۱۱۳ خودروی فرسوده از معابر 
شهر اصفهان

 و اینک پایان میهمانیِ بی مجوز! 
 وزیر کشور بازهم تأکید کرد: بیش از این امکان پذیرش اتباع را 

خودروی سمند جوابگوی 
مأموریت های پلیس 

نیست

تحویل۹۰ مدرسه با 
5۳۰ کلاس درس در 

مهرماه سال جاری
 تلاش برای ثبت جهانی مساجد جامع

اردستان و زواره
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بوی بهبود از اوضاع فوتبال ایران با این 
وضع ترانسفر ستاره ها به تیم های نه 
چندان مطــرح و لیگ های نه چندان 

معتبر شنیده نمی شود

انتقال خون اصفهان 
 A نیازمند گروه خونی

منفی و AB منفی است

 نداریم، طرد اتباع غیرمجاز در اولویت است 

اهدای خون  تداوم رسالت انسانی

خون شما 

زند گیزند گی می بخشد

پاسگاه های اصفهان نیازمند بازسازی و 
نوسازی است
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 مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان:

علت سقوط هواپیمای آموزشی نقص فنی در  موتور  بود
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان گفت: بر اساس اعلام کارشناسان علت سقوط هواپیمای 
آموزشی در زواره اردستان نقص فنی در موتور بوده است. منصور شیشه فروش در گفت وگو با »ایسنا«، 
اظهار کرد: صبح روز دوشنبه یک فروند هواپیمای آموزشی دچار سانحه شد و این سانحه در باند فرود 
اضطراری در محور زواره و اردستان رخ داد. این هواپیمای آموزشی متعلق به پایگاه هوایی شهید بابایی 
است و دو سرنشین این هواپیما بلافاصله توسط اورژانس به بیمارستان اعزام شدند. وی افزود: مراحل 

درمان دو سرنشین هواپیما انجام شد و اکنون حال عمومی آنان خوب است. 

معاون عملیات فرماندهی انتظامی استان اصفهان:

۱۰ کیلوگرم تریاک در شهرضا کشف شد
معاون عملیات فرماندهی انتظامی اســتان اصفهان از کشف بیش از ۱۰ کیلو تریاک و دستگیری یک 
سوداگر مرگ در ایست و بازرسی شهید امامی شهرستان شــهرضا خبر داد. سرهنگ مهرداد فراشی 
در گفت و گو با »مهر« اظهار کرد: مأموران انتظامی مســتقر در ایستگاه ایست و بازرسی شهید امامی 
شهرستان شهرضا در حین کنترل محور مواصلاتی به یک دستگاه خودرو سواری پژو ۴۰۵ مشکوک و 
برای بررسی بیشتر آن را متوقف کردند. وی اضافه کرد: مأموران پلیس پس از هماهنگی با مرجع قضایی 
به بازرسی تخصصی از این خودرو پرداخته که در بازرسی انجام شده مقدار ۱۰ کیلو و ۴۰۰ گرم موادمخدر 
 از نوع تریاک را کشــف کردند. معاون عملیات فرماندهی انتظامی استان اصفهان افزود: در این رابطه 
یک دســتگاه خودرو پژ و۴۰۵ توقیف و یک متهم نیز دستگیر که پس از تشــکیل پرونده برای انجام 

اقدامات قانونی به مرجع قضایی تحویل شد.

متخلف حرفه ای شکار در انارک نایین دستگیر شد
رئیس اداره حفاظت محیط زیســت شهرســتان نایین گفت: مأموران یگان حفاظت محیط زیست 
شهرستان نایین با همکاری کلانتری انارک، متخلف شکار و صید حیات وحش را دستگیر کردند. علیرضا 
رضایی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: حسب اطلاع دوستداران محیط زیست در محدوده حفاظت گاه 
مشارکتی کوه معلی انارک مبنی بر حضور یک گروه از متخلفان شکار و صید در زیستگاه های محدوده 
کوه معلی، بلافاصله مأمورین یگان حفاظت محیط زیست شهرستان نایین با همکاری مؤثر کلانتری 
انارک نسبت به شناسایی خودرو متخلفان اقدام کردند. وی ادامه داد: پس از عملیات تعقیب و مراقبت 
آنان و اتخاذ تمهیدات لازم، این متخلف شکار و صید را در شهر انارک دستگیر شد. رئیس اداره حفاظت 
محیط زیست شهرستان نایین خاطرنشان کرد: از متخلف ادوات شکار غیرمجاز شامل یک قبضه سلاح 
کالیبر ۱۲، تعداد ۱۶۲ عدد فشنگ و کله و پاچه تازه یک کل وحشی کشــف و ضبط شد و پرونده برای 

رسیدگی به دادگستری ارسال شد.

۴۱۸ خرده فروش و معتاد در خمینی شهر  دستگیر  شدند
فرمانده انتظامی شهرستان خمینی شهر از جمع آوری و دستگیری ۴۱۸ نفر از معتادان متجاهر و خرده 
فروشان مواد مخدر در طرح آرامش در این شهرستان خبر داد. ســرهنگ غلامرضا براتی در گفت وگو 
با »مهر« اظهار کرد: مأموران پلیس مبارزه با مواد مخــدر و مأموران کلانتری های فرماندهی انتظامی 
شهرستان خمینی شهر مرحله دیگری از طرح آرامش را طی ۱۰ روز در سطح این شهرستان اجرا کردند. 
وی افزود: در این طرح تعداد ۳۲۵ معتاد متجاهر و عادی از نقاط آلوده شهرستان جمع آوری و پس 
از انجام اقدامات قانونی برای درمان به مراکز ترک اعتیاد انتقال یافتند. ســرهنگ براتی از دستگیری 
۹۳خرده فروش مواد مخدر خبر داد و گفت: مأموران ۲ کیلو و ۳۳۵ گرم انواع مواد مخدر که دربسته های 

کوچک آماده توزیع بودند را از مخفیگاه متهمان کشف کردند.

مدیر آبفا اردستان تأکیدکرد؛

تکمیل مجتمع های آبرسانی روستایی، نیازمند اعتبار ملی
مدیر آب و فاضلاب شهرستان اردستان با اشاره به نیاز ۱۰۰ میلیارد تومانی 
این شرکت برای تکمیل ۲ مجتمع آبرسانی در دست احداث گفت: تنها راه 
تسریع در تکمیل مجتمع های روســتایی تأمین اعتبار از محل اعتبارات 

ردیف ملی و صندوق توسعه ملی است.
علی عباسی در گفت وگو با »ایسنا«، اظهار کرد: اکنون با توجه به کاهش 
گرمای هوا تنش آبی در شهرستان اردستان به حالت عادی برگشته است 
ولی تعدادی از روستاهای شهرستان مانند سرهنگچه، سریجهن، خرم آباد، 
کسوج، گلشکنان و... دائماً در فصل گرما و سرما به صورت سیار آبرسانی 
ســیار می شــوند. وی با بیان اینکه اکنون حدود ۵۰ روستا از شهرستان 
اردستان تحت پوشش آبرسانی سیار قرار دارند و به صورت روزانه و یا هر 
چند روز یک بار آبرسانی با تانکر انجام می شود، افزود: یکی از برنامه های 
اصلی اداره آب و فاضلاب پایداری آب در روستاها است که در هفته گذشته 
با توجه به فرسودگی و ظرفیت پایین، مخزن ۱۰۰ مترمکعبی روستای پنج 
با مشارکت بخشداری مرکزی و شورای روستا با هزینه حدود ۷۵۰ میلیون 

تومان نوسازی و به بهره برداری رسید.
مدیر آب و فاضلاب شهرستان اردســتان تکمیل مجتمع های آبرسانی را 
یکی از راه های کاهش تعداد روستاها عنوان کرد که آبرسانی سیار می شوند 
و گفت: برای تکمیل مجتمع های آبرسانی همبرات و برزاوند که تعداد قابل 
توجهی از روستاهای شهرستان را زیر پوشش آبرسانی سیار خارج می کند، 
حدود ۱۰۰ میلیارد تومان اعتبار نیاز است که تنها راه تسریع در تکمیل آنها 

تأمین اعتبار از محل اعتبارات ردیف ملی و صندوق توسعه ملی است.

۳۰ درصد شهر اردستان تحت پوشش شبکه فاضلاب قرار دارد
عباسی با اشاره به بهره برداری از شبکه فاضلابِ قسمتی از شهر اردستان، 

گفت: برای تکمیل خط فاضــلاب در محدوده شــعبه تأمین اجتماعی 
اردســتان حدود ۸۵۰ متر شــبکه با هزینه ۳ میلیارد تومان اجرا شــده 
است. امسال نیز حدود دو میلیارد تومان برای اجرای شبکه فاضلاب در 
قسمت های اولویت دار اردســتان تخصیص دادیم که تا پایان سال اجرا 
می شــود. وی تصریح کرد: اکنون حدود ۳۰ درصد از شهر اردستان تحت 
پوشش شبکه فاضلاب قرار دارد و برای تکمیل کل شهر حدود ۴۰۰ میلیارد 
تومان اعتبار نیاز است. در تلاش هستیم تا با ورود بخش خصوصی بخشی 

از این هزینه تأمین شود.
 مدیر آب و فاضلاب شهرستان اردســتان یکی از برنامه های اداره آب و 

فاضلاب را نوسازی شبکه آبرســانی عنوان کرد و گفت: با تلاش همکاران 
ما در بخش حوادث در شش ماه نخست امسال حدود ۷ کیلومتر اصلاح 
شبکه آبرسانی انجام شــده و تا حدی زیادی از پرت آب جلوگیری کرده 
است. عباســی با بیان اینکه در سطح شهرستان اردســتان حدود ۵۷۰ 
کیلومتر شبکه آبرسانی اجرا شده است، خاطرنشان کرد: با بررسی های 
انجام شده حدود ۲۵ درصد از شبکه آبرسانی فرســوده و نیاز به اصلاح 
و تعویض دارد. بیشــترین شبکه های فرسوده آبرســانی در روستاهای 
شهرستان و بافت های فرسوده شهری قرار دارد که با توجه به محدودیت 
اعتباری که در اختیار داریم به مرور و سالانه بخشی از آن نوسازی می شود.

مردم انقلابی شــهر های کاشــان و آران و بیدگل با 
تجمع در بیت نماینده ولی فقیــه در منطقه و امام 
جمعه کاشــان به فرمــان رهبر معظــم انقلاب در 

حمایت از لبنان لبیک گفتند.
به گزارش خبرگزاری صداوسیما، تجمع کنندگان در 
این اجتماع آمادگی خــود را در حمایت از حزب ا...

لبنان بــرای نبرد با رژیــم تروریســت و جنایتکار 
صهیونیستی در کشور لبنان اعلام کردند.

مردم شهرستان آران و بیدگل دوشنبه شب مسیر 
۱۰کیلومتــری از مصــلای این شهرســتان تا دفتر 
نماینده ولی فقیــه و امام جمعه کاشــان را با پای 
پیاده پیمودنــد و بار دیگر با نماینــده ولی فقیه در 
منطقه و امام جمعه کاشــان تجدیــد بیعت کردند 
و عشــق و علاقه خود را به ولایت و تبــار اهل بیت 

)ع( ابراز داشــتند. مردم انقلابی این دو شهرکه در 
سوگ شــهادت عالم مجاهد و سید مقاومت سید 
حســن نصرا... خونشــان به جوش آمده و برخی 
کفن پوش بودند با شعار های »مرگ بر اسرائیل« و 
»مرگ بر آمریکا« خشم و انزجار خود را از جنایات 
رژیم جعلی کودک کش صهیونیستی اعلام کردند 
 و با شــعار »لبیک یا خامنــه ای«، » ای رهبر آزاده 
آماده ایــم آمــاده« و »خونی که در رگ ماســت 
 هدیه به رهبر ماســت« برای اعزام بــه لبنان اعلام 

آمادگی کردند.
نماینده ولی فقیه و امام جمعه کاشــان این دیدار 
گفت: این اقدام خودجوش وانقلابی این دوشــهر 
 در ۹ مهرمــاه امســال مانــدگار اســت و در تاریخ 

ثبت خواهد شد.

حجت الاسلام والمسلمین حسینی افزود: شهادت 
فرمانده دلاور جبهه مقاومت شــهید سیدحســن 
نصرا... ذره ای در عزم فولادین این ملت خلل ایجاد 

نمی کند چراکه ما پیرو حضرت علی)ع( هستیم.
وی افزود: کســانی که تمکن مالی دارنــد با مال 
خود کمک می کنند و کســانی که نیاز باشد به جبهه 
مقاومت می روند و کســانی هم با بیان خود جهاد 
تببین را انجام می دهند، باید فضای شهر را با عکس 

سید مقاومت پر کنید.

بالبیک به فرمان رهبر معظم انقلاب

اعلام آمادگی مردم کاشان وآران وبیدگل برای اعزام به لبنان

فرماندار شهرستان کاشان از آمادگی کامل این شهرستان برای برگزاری مراسم قالیشویان خبر داد. به گزارش خبرگزاری »تسنیم«، حمیدرضا محمدی فشارکی 
در جلسه هماهنگی ستاد برگزاری مراسم قالیشویان، اظهار کرد: انجام هماهنگی های نهایی و برگزاری بی عیب و نقص مراسم سنتی مذهبی قالیشویان کاشان 
ضرورت دارد. وی با اشاره به اهمیت این رویداد فرهنگی، افزود: از رؤسای کمیته های مختلف مراسم سنتی مذهبی قالیشویان کاشان درخواست داریم تا آخرین 
هماهنگی ها را تا ظهر چهارشنبه انجام دهند. فرماندار شهرستان کاشان ضمن اشاره به آمادگی کامل این شهرستان در برگزاری مراسم قالیشویان خاطرنشان کرد: 

از چهارشنبه شب، آستان حضرت سلطان علی بن امام محمد باقر)ع( آماده پذیرایی از زائران و برگزاری مراسم ها خواهد بود.
وی ضمن اشــاره به گزارش  کمیته های مختلف از آخرین اقدامات خود، گفت: هماهنگی های لازم در خصوص ایاب و ذهاب، استقرار مواکب، مسائل امنیتی و 
ایمنی، پارکینگ، خدمات رسانی به مردم و ایجاد زیرساخت های تأمین آب، برق، گاز و مخابرات صورت پذیرفت. محمدی فشارکی با بیان اینکه مراسم سنتی 
مذهبی قالیشویان از پنجشنبه شب با ســخنرانی و مداحی مداحان اهل بیت عصمت و طهارت)ع( آغاز می شود، تصریح کرد: سخنران مراسم پنجشنبه شب 

حجت الاسلام پناهیان و سخنران روز مراسم قالیشویان نیز حجت الاسلام ناصری است.

خبر روزآمادگی کامل کاشان برای  برگزاری مراسم قالیشویان

عکس خبر

جشنواره ای با رنگ و عطر 
غذاهای محلی روستاهای 

برزک
جشنواره پخت غذا های ســنتی و محلی در 
بخش برزک کاشان برگزار شد. شهردار برزک 
گفت: در این جشــنواره ۲۵ بانوی هنرمند از 
نقاط مختلف روستا های بخش برزک کاشان 

بیش از ۷۰ نوع غذا پخته و عرضه کردند.

معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی کاشان خبرداد

تزریق ۷۱۵ دُز  واکسن پنوموکوک به گروه های هدف کاشان
معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی کاشان از تزریق ۷۱۵ دز واکســن پنوموکوک به گروه های 

هدف کاشان خبر داد.
مهــدی دلاوری در گفت وگو بــا خبرنگار 
»تســنیم«، از تزریق ۷۱۵ دز واکســن 
پنوموکوک به گروه های هدف در کاشان 
خبر داد و اظهــار کرد: این واکســن در 
مراکز خدمات جامع ســلامت، پایگاه ها 
و خانه های بهداشــت شهرســتان های 
کاشــان و آران و بیدگل به کودکان تزریق 

شده است.
وی با بیان اینکه با اقدامات صورت گرفته 
از ۱۳ مرداد به کــودکان متولد ۱۳خرداد 
۱۴۰۳ به بعد تزریق شده است، افزود: نوبت اول واکسن پنوموکوک در دو ماهگی کودک، نوبت دوم 

در ۴ ماهگی و نوبت سوم در یک سالگی به کودکان تزریق می شود.
معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی کاشان خاطرنشان کرد: پیگیری برای واکسیناسیون تمامی 
کودکان تحت پوشش از طرف مراقبین سلامت در شهرها و به ورزان در روستاهای شهرستان کاشان 

به صورت فعال انجام می شود.
وی با بیان اینکه تمامی واکسن های برنامه واکسیناسیون در مراکز خدمات جامع سلامت، پایگاه ها 
و خانه های بهداشت شهرســتان کاشان موجود است، گفت: از شــهروندان درخواست داریم تا بر 

اساس برنامه ریزی نسبت به واکسیناسیون فرزندان خود اقدام کنند.
دلاوری در بیان میکروب پنوموکــوک تصریح کرد: بیماری های عفونی تنفســی که براثر میکروب 
پنوموکوک به وجود می آیند بیشــتر در کودکان زیر پنج ســال اتفاق می افتند که در برخی مواقع به 

بستری شدن در بیمارستان نیز منجر می شود.

مدیر مرکز مدیریت راه های اداره کل راهداری استان اصفهان خبرداد

معرفی ۳ جاده دارای بیشترین تخلف سرعت در اصفهان
۳ جاده دارای بیشترین تخلف سرعت در اصفهان معرفی شد. به گزارش خبرگزاری صدا و سیما،  
مدیر مرکز مدیریت راه های اداره کل راهداری استان اصفهان گفت: بیشترین درصد تخلف سرعت 
خودرو ها در جاده های استان در شهریور امسال در محور های نایین- اردستان و اصفهان-نجف آباد 

ثبت شده است.
مریم تاکی افزود: با جمع بندی اطلاعات تردد ثبت شده در شهریورماه در سامانه های پلاک خوانی 
و تردد شماری برخط در محور های مواصلاتی استان، متوسط تردد ساعتی به ۳۸۲ خودرو در ساعت 

رسیده که نسبت به ماه قبل ۴ درصد افزایش داشته است.
وی گفت: بیشترین تردد به ترتیب در محور های ۵ شهرستان اصفهان، فلاورجان، شهرضا، تیران و 
کرون و شاهین شهر و میمه به ثبت رسیده است. بیشترین متوسط سرعت به ترتیب در محور های 

۵ شهرستان کاشان، نایین، فلاورجان، زرین شهر و گلپایگان به ثبت رسیده است.
تاکی افزود: بیشترین تردد به ترتیب در محور های اصفهان-بهارستان، آزادراه اصفهان- زرین شهر 
)فلاورجان(، اصفهان – شهرضا )ســه راهی مبارکه(، تیران – نجف آباد و کمربندی شرق اصفهان 

)جاده نایین – سپاهان شهر( به صورت رفت و برگشت گزارش شده است.
وی ادامه داد: بیشترین درصد تخلف سرعت نیز در محور های نایین – اردستان )سه راهی اردستان( 
اصفهان – نجف آباد )فولادشــهر – نجف آباد( خمین - گلپایگان زرین شــهر- ســفید دشت )و 

فرودگاه - اصفهان )قهجاورستان( به صورت )رفت و برگشت(، ثبت شده است.

با مسئولان

رژیم صهیونیستی با 
اقدامات اخیر نشان داد که 

به پایان خط رسیده است
رئیس اداره تبلیغات اســلامی شهرســتان 
کاشــان گفت: اقدامــات جنون آمیــز رژیم 
صهیونیستی بیانگر رســیدن به پایان خط و 
رو کردن همه داشته ها است. حجت الاسلام 
مهدی بصیرتــی در گفت وگو بــا »ایمنا« در 
اصفهان ضمن عرض تســلیت به مناســبت 
شــهادت دبیرکل حزب ا... لبنــان و مجاهد 
بزرگ »سیدحسن نصرا...« اظهار کرد: شهید 
نصرا... به آرزوی دیرینه خود رســید و انصافاً 
که شهادت برازنده و اجر مجاهدت های این 
شهید اســت. وی افزود: هرچند که نبود این 
عزیز سفر کرده برای ما دردناک است و این ما 
هستیم که از وجود این بزرگوار بهره ای نداریم، 
اما صهیونیســت می داند که جواب محکمی 
برای این گســتاخی دریافت می کند. رئیس 
اداره تبلیغات اسلامی شهرستان کاشان گفت: 
اقدامات جنون آمیز صهیونیست این بشارت 
را برای ما در پی دارد که این رژیم به آخر خط 
رسیده و امیدی به آینده ندارد، هرچه در توان 
دارد برای بقا به کار گرفته و اقدامات نابخردانه 
می کند. بصیرتی افزود: جبهه مقاومت وابسته 
به افراد نیســت، بلکه راه و سیره ای است که 
منشأ آن سبک زندگی اسلامی و تأسی به سید 
الشهدا)ع( است و خللی به آن وارد نمی شود. 
وی تأکید کرد: این خون ها باعث می شود که 
جبهه مقاومت مصمم تر اقدام کند تا کشورهای 
دنیا به خون خواری رژیم صهیونیست بیشتر 
پی ببرنــد. وی افــزود: ایــن خون ها باعث 
منزوی تر شدن صهیونیست می شود، همانطور 
که شاهد هستیم در ســازمان ملل موضوع 
خون خواری و کودک کشی صهیونیست مورد 
بحث رئیس جمهورهای کشورهای دنیا قرار 
می گیرد و زمان سخنرانی نتانیاهو عده زیادی 
جلسه را ترک و عده ای اعتراض های زیادی 
به ســخنان او کردند. امــروز جبهه مقاومت 
توانسته مردم و کشــورهای زیادی را با خود 
 همراه کند، دشمن بداند این جبهه مصمم تر

 به کار خود ادامه می دهد و این جنایات خللی 
در آن وارد نمی کند.

اخبار

عکس: خبرگزاری صدا و سیما

استان

شهردار نجف آباد بیان کرد: تکمیل پروژهای عمرانی 
نیمه تمــام در مناطق پنجگانه نجف آبــاد در اولویت 
مدیریت شهری است . عباس مرادی شهردار جدید 
نجف آباد در بازدید اعضای شــورای شــهر نجف آباد 
و مســئولان شــهری از پروژهای عمرانی شهرداری 
نجف آباد گفــت: در مدیریت جدید تمام تلاشــمان 
تکمیل پروژهای عمرانی مناطق پنجگانه شــهرداری 
می باشــد.وی افــزود: هــدف بازدیــد از پروژهای 
عمرانی شهرداری نجف آباد بررسی وضعیت موجود 

پروژهــای عمرانی مناطق پنجگانه شــهرداری نجف 
آباد و رفع موانع وســرعت تکمیل و تجهیــز آنها بوده 
اســت. مرادی درخصوص آســفالت معابــر گفت: 
درسه ماه گذشــته بیش از۳۰۰ هزار متر مربع از معابر 
مناطق پنجگانه شــهرداری نجف آباد بــا هزینه ای 
بالغ بر ۷۰۰میلیــارد ریال آســفالت و ۴۰ هــزار متر 

 مربع از معابر نیز با هزینــه ای بالغ بر ۱۰۰میلیارد ریال 
لکه گیری شده است. این مقام  مســئول اعلام کرد: 
حضور فرماندار شهرستان نجف آباد به همراه معاون 
عمرانی فرمانداری و اعضای شــورای شهر نجف آباد 
وهمچنین معاونین شهرداری و مدیران مناطق پنجگانه 
در این بازدید، نشــانه همت و تلاش همه مسئولین 

شهرســتان در جهت خدمت رســانی به مــردم این 
منطقه  است. شهردار نجف آباد گفت: در این بازدید از 
عملیات اجرایی پروژهای عمرانی از جمله رمپ ورودی 
تجاری میرداماد و بلوار کشاورز درمنطقه ۲ شهرداری 
نجف آباد، احداث زیر گذر فرهنگ، فرهنگســراکوثر، 
ساختمان شهرداری و آلمان غرب نجف آباد در منطقه 
۴ )یزدانشهر( فرهنگسرای عالم صالح آباد، زیرگذر 
 زیتون در منطقه ۵ )امیرآباد( و زیرگذر شهدای کارگر در 

منطقه  ۳)ویلاشهر( بازدید شد.

 شهردار نجف آباد:

تکمیل پروژه های عمرانی نیمه تمام نجف آباد در اولویت است



پس از روی کار آمدن دولت سیزدهم موضوع آب اصفهان در دستور کار قرار گرفت و پروژه هایی برای جبران 
کمبود منابع آب و احیای زاینده رود طراحی و اجرا شد، معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان 

در گفت و گو با »ایمنا« صفر تا 100 این پروژه ها را تشریح کرده است.
به گزارش »ایمنا«، استان اصفهان همواره با چالش های جدی در زمینه مدیریت منابع آب و خشکسالی 
زاینده رود مواجه بوده است. از دولت های گذشــته تا کنون، پروژه ها و برنامه های عمرانی متعددی برای 
احیای این رودخانه حیاتی اجرا شده که بعضی از پروژه ها متوقف و در عمل نتوانست مسئله آب اصفهان 

را حل کند.
پس از روی کار آمدن دولت سیزدهم موضوع آب اصفهان در دستور کار قرار گرفت و پروژه هایی برای جبران 
کمبود منابع آب و احیای زاینده رود طراحی و اجرا شد، پروژه انتقال آب دریای عمان به اصفهان و ماندگان 
از جمله این طرح ها است که در حال حاضر با شــتاب خوبی در حال اجرا است و آنطور که معاون عمرانی 
استانداری اصفهان گفته ۷۶0 کیلومتر از طول 1100 کیلومتری این پروژه اجرا شده است. این پروژه ها نه تنها 
به تأمین آب شرب مصرفی کشاورزان و حومه استان کمک می کنند، بلکه به کاهش مشکلات خشکسالی 

و ورود ریزگردها به استان نیز می پردازند.
پروژه ماندگان نیز از دیگر پروژه ها است که در حال حاضر ۶0 کیلومتر از آن باقی مانده و با اجرای این طرح 

۲۸0 میلیون متر مکعب آب برای شرب منتقل خواهد شد.
در همین راستا، »ایمنا« گفت و گویی با مهران زینلیان، معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان 

داشته که در ادامه مشروح آن را می خوانید:

تا امروز چه اقدامات و برنامه های عمرانی برای رفع مشکلات استان اصفهان انجام شده است؟
در سال های گذشته و در دوره های مختلف، تلاش های قابل توجهی برای حل مشکلات استان انجام شده 
است، برخی از این تلاش ها به نتایج مثبتی رســیده اند، اما بسیاری از اقدام ها یا به نتیجه نرسیده و یا در 
مراحل مختلف دریافت مجوزها، طراحی و اجرا متوقف شده بودند، به همین دلیل، نخستین گام ضروری 
شناسایی بود که برای تدوین یک برنامه جامع برای حل مشکلات استان بود، این برنامه با چشم اندازی 
به استان اصفهان و با توجه به اینکه بیش از ۹۵ درصد مساحت و جمعیت استان در حوزه زاینده رود قرار 
دارد، تمرکز اصلی خود را بر این رودخانه و مشکلات مربوط به آن قرار داد همچنین با توجه به اهمیت این 
موضوع، مطالعات جامع در خصوص حوزه زاینده رود انجام شــد و هدف اصلی آن احیای رودخانه و حل 
مشکلات آبی استان تعریف شد، این هدف به گونه ای طراحی شــده که بتواند مسائل مختلف استان، از 
جمله فرونشست زمین، مشکلات محیط زیستی و سایر موارد همچون اقتصادی و معیشتی را که در این 

حوزه مطرح است، پوشش دهد.

برای پوشش و سامان دهی طرح های عمرانی چه راهکارهایی در نظر گرفته شده است؟
در مســیر انتقال آب به اصفهان، راهکارهای متعددی تدوین و در جلســات کارشناسی مختلف با حضور 
نخبگان، دانشگاهیان و دســتگاه های متولی در اصفهان و تهران به صورت بخشی مطرح شد، مصوبه ای 
با عنوان بسته احیای رودخانه زاینده به تصویب رسید و سپس به شورای برنامه ریزی استان ارسال شد.

در این جلســات بر پیگیری موضوعات مهم و حیاتی تأکید شــد و به موضوعات مهمی پرداخته شد که 
می تواند به جلوگیری از مصرف غیر مجاز آب که به این حوزه تحمیل شده و حفر چاه های غیر مجاز اشاره 

کرد.
حال در راستای بهینه سازی مصرف آب، تصمیماتی اتخاذ شد تا بارگذاری های جدید بر حوضه زاینده رود 
مورد بررســی قرار گیرد و حتی در برخی موارد کاهش یابد و با توجه به شرایط کنونی استان اصفهان که با 
گذشته متفاوت است، برخی اقدامات و فعالیت هایی که در گذشته مجاز بودند، اکنون نیاز به تجدیدنظر 
دارند به ویژه در حوزه صنایع آب بر و آلاینده و تلاش هایی برای محدودســازی صدور پروانه و مجوزاتی که 

این صنایع باید مکرری دریافت کنند انجام شده است.

اصلاحات انجام شده در بخش آب چه تأثیری بر عملکرد کشاورزان داشته است؟
راهکاری که در این میان برای کاهش برداشــت از حوضــه زاینده رود مورد پیگیری قرار گرفت، توســعه 
اقتصاد جایگزین برای کشــاورزان به ویژه در شرق استان بود. این منطقه که ســال ها معیشت خود را از 
طریق کشاورزی تأمین می کردند همواره با چالش های کم آبی روبه رو بوده اند که با پیگیری ها، طرح های 
موفقی در حوزه شیلات در این منطقه اجرا شده است و در حال حاضر در مناطقی که آب شور وجود دارد و 
برای کشاورزی مناسب نیست، تولید ماهی به شکل گسترده ای صورت می گیرد و استان اصفهان در برخی 

مناطق حتی بیش از استان های پرآب دیگر، ماهی تولید می کند.
این نوآوری ها نشــان از تلاش مردم و فعالیت های خوب آنها در حوزه هــای جایگزین دارد، همچنین با 
 اصلاح الگوی کشت که در دســتور کار قرار گرفته است، کشاورزان توانســته اند با همکاری متخصصان و 
جهاد کشــاورزی اســتان، گونه هایی را کشت کنند که با شــرایط کم آبی و شوری ســازگار هستند که این 
 اصلاحات باعث شده که عملکرد کشاورزی در این مناطق بهبود یابد و تناژ محصولات به ویژه در سال گذشته 

افزایش پیدا کند.

در کنار تمام این برنامه ها چه راهکارهای برای تأمین منابع آب استان انجام شده است؟
تأمین منابع آبی استان نیز به عنوان یک راهکار اساسی مطرح بوده و همچنان پیگیری می شود که بعضی 
از پروژه های تأمین آب در سال های گذشــته به دلایل مختلف متوقف شــده بودند و بالعکس برخی از 
مصارفی که مبتنی بر آن منابع بوده اند محقق شدند و همین مســئله به مشکلات بیشتری منجر شد، از 
سوی دیگر مصارف آبی مبتنی بر منابعی که هنوز تأمین نشــده بودند، تحقق یافته است که این موضوع 
به ویژه در شرایطی که آب از اصفهان به استان های دیگر منتقل می شود، خسارت های مضاعفی را به همراه 

داشته است.
یکی از مشــکلات اصلی در این موضوع این اســت که هنگامی که آب از حوزه خارج می شود، پساب آن 
نیز خارج می شود که تأثیرات منفی ســه برابری به همراه دارد؛ بنابراین، تأکید بر فعال سازی پروژه های 
متوقف شــده در جلســات مختلف مطرح شــد که برخی از این پروژه ها به دلایل حقوقی یا فنی متوقف 

شده اند، اما تلاش ها برای احیای آنها و پیشبرد اهداف تأمین آب استان همچنان ادامه دارد.

در مجموع تمرکز بر احیای رودخانه زاینده رود، بهینه سازی مصرف آب، ایجاد اقتصاد جایگزین و اصلاح 
الگوی کشــت از اقدامات اساســی در برنامه های اســتان اصفهان برای مقابله با چالش های کنونی به 
 شمار می رود و امیدواریم که با پیشــرفت این برنامه ها و همکاری های مختلف، بتوانیم به نتایج مطلوب 

دست یابیم و آینده ای روشن تر برای استان رقم بزنیم.

استان اصفهان چه پروژه های عمرانی برای حوزه آب را از قبل در دستور کار خود داشته است؟
از دو پروژه ادواری و سنواتی استان می توان به پروژه بهشت آباد اشاره کرد که به موجب بحث های حقوقی، 
اجتماعی، امنیتی و سیاسی از ابتدای ورود ما به این مســئولیت متوقف شده بود، حتی شکایتی هم به 
مراجع حقوقی در این خصوص ارجاع شده بود که با بررسی های زیاد متوجه شدیم که مصوبات این پروژه 
بسیار کامل است و نسبت به بســیاری از پروژه های دیگر کشور تکمیل است، همچنین بحث های محیط 
زیستی برخلاف آنچه گفته می شود کامل در این پروژه دیده شده است، از نظر ما در برخی از موارد اهداف 

غیر فنی نیز در پس این مخالفت ها وجود داشته است.
در ســال ۹۸ چندین میلیارد متر مکعب آب وارد خلیج فارس شد، که خســارت هایی را به پایین دست 
رودخانه ها، به ویژه در خوزستان، وارد کرد. ما معتقدیم که این سیلاب ها، که هر چند سال یکبار رخ می دهند، 

می تواند بخشی از این آب به فلات مرکزی منتقل شده و نیازهای مردم منطقه را برطرف کند
با این حال، اســتان اصفهان همواره در مباحث زیســت محیطی پیشتاز بوده و از اســتان هایی است که 
بیشــترین آســیب را از این منظر دیده اســت، به همین خاطر تأکید داریم که در همــه پروژه ها، به ویژه 

پروژه های مربوط به رودخانه ها مسائل زیست محیطی به طور کامل رعایت شود.
در ســال ۹۸ چندین میلیارد متر مکعب آب وارد خلیج فارس شد، که خســارت هایی را به پایین دست 
رودخانه ها، به ویژه در خوزستان، وارد کرد. ما معتقدیم که این سیلاب ها، که هر چند سال یکبار رخ می دهند، 
می تواند بخشی از این آب به فلات مرکزی منتقل شده و نیازهای مردم منطقه را برطرف کند. این امر نه تنها 

به بهبود شرایط کمک می کند، بلکه از خسارت های احتمالی نیز جلوگیری خواهد کرد.

چند درصد پروژه بهشت آباد و دیگر پروژه های متوقف شده انجام شده است؟
موضوعات حقوقی مرتبط بــا این پروژه ها نیز مورد پیگیری جدی قرار گرفت و به نتایج خوبی رســیدیم. 
شکایات مطرح شده از سوی مراجع قضایی رد شدند و اکنون این پروژه ها آمادگی لازم برای اجرا را دارند. 
البته این پروژه ها به لحاظ پیشــرفت فیزیکی هنوز در مراحل اولیه هســتند و تنها حدود 10 تا 1۵ درصد 

پیشرفت داشته اند. دلیل این تأخیر هم توقف پروژه به حکم دادگاه بوده که سال ها ادامه داشته است.
با پیگیری های صورت گرفته و تلاش های مستمر، مسائل حقوقی این پروژه ها حل شده و مجلس و دولت 
نیز از آن حمایت کرده اند. این پروژه ها جز مطالبات چند ســاله مردم هستند و حتی مقام معظم رهبری 
نیز در سال ۸0، در جریان سفر به اصفهان، به این مسئله اشاره کردند، همچنین در سال 1۴01 نیز سربسته 
به این موضوع ها اشاره کردند که این پروژه ها باید اجرا شــوند، چرا که این حق مردم است. اکنون آبی که 

از زاینده رود خارج شده، هنوز جایگزین نشده است و ما معتقدیم که این آب باید به اصفهان بازگردد.

چه مباحث فنی پیش روی این پروژه ها قرار دارد؟
آبی که بر اساس سیلاب ها از زاینده رود به خلیج فارس می رود باید پس از طی مسیر طولانی آب شور شده 
دوباره شیرین سازی شود و به استان باز گردد، که این روند هزینه بر و غیر منطقی است. ما بر اساس منطق 
فنی و با رعایت مسائل زیســت محیطی معتقدیم که این آب باید به فلات مرکزی منتقل شود و نیازی به 

مسیرهای دیگر نیست.
مردم اصفهان همواره در همه مسائل، از جمله دفاع مقدس، پیشتاز بوده اند و ما نیز با همان روحیه پیگیر 
حقوق مردم هستیم، از آن جایی که مشکلات حقوقی این پروژه ها رفع شده امیدواریم که بتوانیم آن هارا 
اجرا سازی کنیم، چرا که بارها آب نیروی تهران خواستار خروج دستگاه ها بوده که با مخالفت های شدید 
از سوی ما مواجه شد و اجازه خروج دستگاه و تیلر را از پروژه ندادیم و تا این لحظه چنین اتفاقی رخ نداده 
اســت، چرا که زمانی این دســتگاه ها امکان خروج از تونل های آبی را دارند که پروژه ها به طور کامل اجرا 

شده باشند.
یکی از پروژه های مهم، کوهرنگ ۳ است که سال ها متوقف شده بود، خوشبختانه با پیگیری های ما این 
پروژه دوباره احیا شــد، تونل کوهرنگ طی سال های متمادی به اتمام رســیده بود، اما پروژه سدسازی 
متوقف شده بود. پیمانکار پروژه بر اساس ماده ۴۸ قراردادش فسخ شــده بود و مشاور پروژه نیز تغییر 
کرده بود، که از نظر ما تصمیمی اشــتباه بود؛ با این حال، پس از پیگیری های مکرر، پیمانکار مشکلاتش 
حل شد و مشاور اول نیز به پروژه بازگشت. در این پروژه از اوایل شهریور سال جاری بتن ریزی سد شروع 
شد که امیدواریم قبل از آغاز فصل سرما بخش هایی از این پروژه به اتمام برسد تا از خسارات سیلاب های 

فصلی جلوگیری شود.

چه خبر از کوهرنگ ۳؟
پروژه کوهرنگ نه تنها از نظر تونل، بلکه از نظر ساخت سد نیز پیشرفت های خوبی داشته است، همچنین 
پروژه های پمپاژ آب نیز در دست اجرا هستند، با حمایت های ویژه و پیگیری های مستمر، امیدواریم که 
این پروژه ها به زودی به نتیجه برسند و بتوانیم نیازهای آبی استان را تأمین کنیم، به عنوان یک نکته مهم، 
ما به هیچ وجه اجازه خروج تجهیزات و ماشین آلات از محل پروژه ها را ندادیم و همچنان پیگیر این مسئله 
هستیم تا این پروژه ها متوقف نشود و با همت و تلاش مضاعف به سرانجام برسند. این موضوع در حال 
پیگیری و انجام است، پس از سال ها توقف در سال 1۴0۳ روند اجرای پروژه آغاز شد و به لطف خدا، اکنون 
پروژه به مرحله اجرا رسیده است. بر اساس آورد طبیعی رودخانه زاینده رود، شرایط پمپاژ آب نیز مهیا شده 
و به فراخور نیاز و ظرفیت، پمپاژ آب به طور مستمر ادامه خواهد داشت و با پیشرفت این پروژه ها، بتوانیم 
به نیازهای آبی منطقه پاسخ مناسبی دهیم و این اقدامات به بهبود شرایط آبی استان کمک شایانی کند.

چه پروژه هایی در این ۳ سال در دستور کار قرار گرفتند؟
دو پروژه اساسی دیگر نیز در دولت شهید رئیسی مطرح شد که اگرچه در گذشته تا حدی به آنها پرداخته شده 
بود، اما عملیات اجرایی، طراحی ها و تکمیل این پروژه ها به صورت کامل در دولت سیزدهم و سه ساله اخیر 
آغاز شد، این پروژه ها در دولت های پیشین مطرح بوده اند، اما هیچ گاه به مرحله اجرا نرسیدند، یکی از این 
پروژه ها آبگیر مربوط به منطقه خلیج فارس بین بندرعباس و جزیره قشم بود، با مطالعاتی که انجام دادیم، 
به این نتیجه رسیدیم که بهتر است به جای استفاده از آب خلیج فارس به سمت دریای عمان برویم، از جمله 
آن دلایل کیفیت آب دریای عمان به مراتب بهتر از خلیج فارس اســت، دوم اینکه طبق زمزمه هایی شنیده 
بودیم که خلیج فارس یک آبراه بسته است و هر هفت سال یک بار آب آن تغییر می کند که می تواند در آینده 
علاوه بر مشکلات زیست محیطی، چالش های را به ارزش ده ها همت برای پروژه های آب رسانی ایجاد کند.

تصمیم گرفتیم آب دریای عمان به اصفهان منتقل کنیم که عملیات اجرایی این پروژه در استان های اصفهان، 
یزد، کرمان و هرمزگان آغاز شد و در طول یک سال و نیم گذشته به پیشرفت های قابل توجهی دست یافتیم.

علاوه بر این، بحث پدافند غیرعامل نیز مطرح بود؛ به نظر ما انتخاب مسیری که آب از خلیج فارس انتقال 
یابد، عاقلانه نبود و بهتر بود مسیرهای متعددی برای انتقال آب به فلات مرکزی در نظر گرفته شود. در نهایت، 
تصمیم گرفتیم که از آب دریای عمان به اصفهان منتقل کنیم که عملیات اجرایی این پروژه در اســتان های 
اصفهان، یزد، کرمان و هرمزگان آغاز شد و در طول یک سال و نیم گذشته به پیشرفت های قابل توجهی دست 
یافتیم. سرعت اجرای این پروژه به طور میانگین روزانه دو و نیم کیلومتر انتقال آب بود که یک رکورد بین المللی 

محسوب می شود و پیشرفت بی نظیری هم به همراه داشته است.

تا امروز پروژه انتقال آب دریای عمان چه میزان پیشرفت داشته است؟
حدود ۷۶0 کیلومتر از 1100 کیلومتر خط انتقال با انشعابات اجرایی شده است. فاز اول این پروژه که تا استان 
کرمان است به پایان رسیده و بر اســاس تفاهم هایی که با مسئولان اســتان انجام دادیم، قرار است تا ۷0 
میلیون متر مکعب آب را منتقل کنیم، همچنین فاز دوم پروژه که به سمت دریا است در حال انجام است، در 

حال حاضر حدود ۴۸ پیمانکار با ۲۶ جبهه کاری در این پروژه فعالیت می کنند و یکی از تأکیدات مقام معظم 
رهبری نیز این موضوع بوده است که در یکی از سخنرانی های عمومی، ایشان چندین بار پیگیر موضوع آب 
اصفهان شدند و این نشان از اهمیت بالای این پروژه دارد که پروژه با سرعت خوبی پیش می رود و در آینده 

نزدیک به بهره برداری می رسد.
آب انتقالی از دریای عمان به اصفهان مختص صنعت است و به نسبت می توان گفت آب گرانی است، که با 
اجرایی شدن آن برداشت آب صنایع از رودخانه زاینده رود به صورت سطحی یا غیر سطحی قطع خواهد شد، 
این خود موجب ذخیره سازی آب بیشــتر در این حوزه خواهد شد، نکته دیگری که می توان به آن پرداخت 
پساب آبی است که نیز مصارف جداگانه دارد همچنین میزان آب انتقالی به طور تقریبی سه برابر خواهد شد 

و افق دید ما در این پروژه انتقال ۷0 متر مکعب آب است.

دلیل بهره برداری نشدن پروژه انتقال آب دریا به اصفهان چه بوده است؟
به علت وجود دلایل فنی مدیریتی اســت که منتظر رشــد قابل قبول فــاز دوم آن هســتیم که بتوانیم 

بهره برداری ممتد انجام دهیم.
در حال حاضر میزان ۷0 متر مکعب آن منتقل می شود که در کل ۲00 میلیون مترمکعب افق دید کامل این 
پروژه است که حتی مطابق با مجوزهای کسب شده توانایی انتقال ۴00 میلیون متر مکعب آب نیز است. 
همچنین آب دریای عمان با کیفیت بسیار بالا شیرین می شود و حتی بهتر از آب شرب مصرفی می تواند 

در اختیار مردم قرار گیرد. از این نظر، نگرانی خاصی وجود ندارد.
علاوه بر این، ما حدود ۳0 درصد از آب شیرین شده را به روســتاها و شهرهای در مسیر انتقال اختصاص 
خواهیم داد تا نیازهای آن مناطق نیز برطرف شود و برای استان اصفهان نیز از این آب به عنوان منبع پدافند 

غیرعامل استفاده خواهد شد.
در آینده، استفاده از آب سطحی و زیرســطحی برای صنایع اصفهان ممنوع خواهد شد و این موضوع به 
پایداری جریان زاینده رود و بهبود وضعیت زیست محیطی منطقه کمک خواهد کرد. به مردم نوید می دهیم 

که به زودی آب به صنایع می رسد و بخشی از آب شور نیز می تواند مورد استفاده قرار گیرد.

یکی دیگر از پروژه هایی که گفته شــد برای انتقال آب به اصفهان در حال انجام است پروژه موسوم به 
ماندگان است، در خصوص این پروژه و میزان پیشرفت آن توضیحاتی ارائه دهید؟

پروژه ای که در دولت شهید رئیســی از فاز صفر آغاز شد، سد ماندگان و ســامانه شهید رئیسی است، در 
این طرح ۲۸0 میلیون متر مکعب آب مصوب داریم. این پروژه با هدف انتقال آب شــرب از منابع داخلی 
جنوب استان اصفهان به فلات مرکزی کشور طراحی شده است که با بهره برداری از این پروژه، بسیاری از 

برداشت های آب غیرمجاز که در طول سالیان گذشته از حقابه ها انجام شده بود، جایگزین خواهد شد.
این پروژه حدود ۲00 کیلومتر طول دارد و مراحل اجرایی آن با پیشرفت خوبی در حال انجام است و یکی از 
چالش های بزرگ در اجرای این پروژه، کمبود بودجه است؛ این پروژه بدون هیچ گونه بودجه دولتی در حال 
انجام است و ما مجبور به استقراض از منابع مختلف شده ایم، به هر حال امیدواریم با حمایت های بیشتر 

این پروژه به اتمام برسد و شیرینی آب به کام مردم اصفهان و مناطق مرکزی کشور برسد.

یکی از طرح های مولدسازی کشــور مربوط به پروژه های آب اصفهان اســت، جزئیات آن را توضیح 
می دهید؟

با فروش ملک مازاد شرکت آب منطقه ای استان موصوف به انبار شرکت نفت اعتبار لازم برای تکمیل پروژه 
آبرسانی تأمین آب از مناطق جنوب اصفهان و ســد ماندگان و همچنین پروژه های کوهرنگ ۳ و چشمه 

لنگان تأمین خواهد شد که این طرح به ارزش ۳۵ همت می باشد.

یکی از چالش های مهم استان؛ خشک شدن تالاب گاوخونی و اثرات زیست محیطی آن است، برای 
این حوزه چه تدابیری اندیشیده شده است؟

در مورد مسائل زیست محیطی نیز باید بگویم که یکی از دغدغه های مردم اصفهان و منطقه، وضعیت تالاب 
گاوخونی است. این تالاب که ثبت بین المللی شده است، به دلیل خشکسالی ها و مدیریت نادرست آب 

دچار مشکلاتی شده است و متأسفانه اکنون منبع تولید ریزگردها شده است.
احیای زاینده رود و اجرای پروژه های آب رسانی می تواند بخشی از مشــکلات تالاب گاوخونی را نیز حل 
کند. که از مسئولان در سازمان محیط زیست استان اصفهان و تهران هم تشــکر و هم گله دارم؛ تشکر از 
جهت حمایت هایی که تاکنون داشته اند و گله از اینکه می توانســتند اقدامات بهتری انجام دهند چرا که 
این تالاب تأمین کننده بسیاری از قنات ها تا کرمان و یزد است و موضوع دوم اهمیت زیست محیطی این 
تالاب است که موجب امید به زندگی بسیاری از ســاکنین این منطقه است و ما همچنان امیدواریم که با 
پیگیری های جدی تر بتوانیم به نتایج بهتری در این زمینه دســت پیدا کنیم و مشکلات زیست محیطی 

منطقه را کاهش دهیم.
همانطور که در ابتدای صحبت ها به آن اشــاره کردم هدف ما تنها انتقال آب و منابع آبی نیست بلکه این 
پروژه ها را راهکاری در کنار دیگر سیاست های این حوزه میدانیم، در حال حاضر باید به این نکته اشاره کنم 
که یکی از پیگیری های مکرر استان اصفهان در جهت احیای رودخانه زاینده رود تشکیل کمیته مشترک 
نظارت بر برداشت های بالا دستی اســت. طبق مطالعات انجام شده بیش از ۵00 میلیون متر مکعب آب 

برداشت می شود که این حجم آب بسیار بیشتر از مقادیر تخصیص یافته به آن ها است.

از دیگر مشکلات اساسی استان فرونشست آن است، در این خصوص چه اقداماتی انجام شده است؟
خشکی زاینده رود و کاهش ســطح آبخوان ها از علت های اصلی فرونشست اســتان هستند، ریشه این 
موضوع به سال های گذشته بر می گردد، به علت بارگذاری مکرری که روی رودخانه انجام شده، چک های 
بلا محلی که وزارت نیــرو داده، آبی برای تخصیص وجود نداشــت به همین خاطــر افت آب ها موجب 
فرونشست شده اند، در این زمینه مطالعات خوبی برای شــناخت بیشتر از طریق آب منطقه ای اصفهان، 
شهرداری، دستگاه های ذی ربط و اداره کل هواشناسی انجام شده است، که به لحاظ شناخت مسئله هیچ 
مشکلی نداریم و از اصحاب رسانه خواهش می کنم جدی تر از گذشته و با صدای بلندتر مشکلات اساسی 

را از مسئولان استانی بیشتر و بهتر از مسئولان کشوری مطالبه جدی داشته باشند.

چهارشنبه  ۱۱ مهر ۱۴۰۳ / ۲۸ ربیع الاول  ۱۴۴۶ / ۲  اکتبر  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۸۹
اقتصاد
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همه راه های رفته و نرفته!



    گردشگری و میراث4

 رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان اردستان خبرداد

تلاش برای ثبت جهانی مساجد جامع اردستان و زواره
رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی شهرستان 
اردستان گفت: با پیگیری هایی که از سال های قبل انجام شده است امید 

داریم امسال ثبت جهانی مساجد جامع اردستان و زواره انجام شود.
به گزارش »تسنیم«، نرگس بهشاد در نشست خبری، اظهار کرد: رونمایی 
از تور مجازی گردشگری شهرستان اردســتان انجام شد که چهار بنای 
اصلی مسجد جامع اردســتان، قنات دو طبقه اردستان، حسینیه های 
بزرگ و کوچک شهر زواره در این تور دیده شده است و در آینده ای نزدیک 
مابقی بناهای مهمی که در سطح این شهرستان وجود دارند، به صورت 
تور گردشگری مجازی اقدام خواهد شــد. وی افزود: مبلغ 600 میلیون 
ریال برای موضوع گردشگری شهرستان اردستان در نظر گرفته شده بود 
تا با تهیه تابلوهای راهنما این مبلغ هزینه شــود که با توجه به مشکلاتی 
که به وجود آمد تصمیم بر این شد تا این چهار اثر ارزشمند به صورت تور 

گردشگری مجازی با همراهی فرمانداری اردستان تهیه شود. 
رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی شهرستان 
اردســتان با بیان اینکه در حوزه ســرمایه گذاری برای گردشــگری هم 
پیگیری های خیلی خوبی انجام شده اســت، گفت: هتل سایبان کویر 
اردستان تا 15 روز آینده به بهره برداری خواهد رسید که این پروژه خیلی 
مهم است، چرا که در سطح این شهرســتان نمونه آن را نداریم و حجم 
سرمایه گذاری برای این محل در توافقات اولیه 140 میلیارد ریال بوده و 

در موضوع گردشگری این بنا قابل توجه است.
وی خاطرنشان کرد: کمپ گردشگری آونگ شهر مهاباد هم که موافقات 

اولیه آن را گرفته اند و در صورت راه اندازی تأثیرات بسیار مهمی در بخش 
مهاباد خواهد داشت و موضوع گردشگری بخش مهاباد اعتبار ویژه ای را 
پیدا خواهد کرد و قرار است در منطقه کویر مهاباد با ساخت کومه هایی این 
محل مورد بازدید گردشگران قرار گیرد. بهشاد افزود: با توجه به ایراداتی 
که محیط زیست از آن گرفته است که کویر نباید دست بخورد قبل از ورود 
به کویر زمینی را برای آن در نظر گرفتند تا محل اقامت گردشگران باشد 
و آن هم به عنوان اســکان موقت تا به کویر آسیب نرسد. وی تأکید کرد: 
با توجه به اینکه دیگر گویش ها ثبت نمی شود مقرر شده تا گویش های 
شهرستان اردستان در قالب نوایی ها و لالایی ها ثبت شود و به نوعی عنوان 
آن عوض شود این در صورتی است که ثبت گویش های اردستان در میراث 
کشور تأیید شده بود، اما ایرادی که گرفتند باید مضمون آن عوض شود تا 

در شورای ثبت آن را تأیید کنند. 
رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی اردستان گفت: 
امسال خانه حکیم اردستان را توانستیم ثبت ملی کنیم که در حال حاضر 
تعداد اقامتگاهای ســنتی و هم بوم گردی در شهرستان اردستان به 15 
مورد رسیده است و تعداد چهار هتل و رستوران سنتی هم به گردشگران 
خدمات ارائه می کنند. بهشاد تصریح کرد: با پیگیری هایی که از سال های 
قبل انجام شده، امید داریم امسال ثبت جهانی مساجد جامع اردستان 
و زواره انجام شود و پروژه های مرمتی هم در سطح شهرستان اردستان 
وجود دارد که ملک شخصی بوده و حاضر به همکاری یا هزینه کردن برای 
آن نیستند، چرا که ارگان دولتی نمی تواند همه آن را تقبل کند. وی تصریح 

کرد: مکان هایی همچون کاخ امیرآباد، کاخ ســرهنگ آباد و کاروانسرای 
ظفرقند پیشنهاد شده است تا در بسته ها و فرصت های سرمایه گذاری که 
وجود دارد از سمت جهاد دانشگاهی آماده می شود و به آنها اعلام کرده ایم 
تا یک مطالعه ویژه ای روی آنها انجام دهند و برای آنها سرمایه گذار در نظر 
بگیرند که با اداراتی همچون بنیاد مسکن، محیط زیست، منابع طبیعی و 

جهاد کشاورزی هم در این زمینه مکاتباتی انجام شده است.
رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی شهرستان 
اردســتان افزود: اعتباراتــی که در حــوزه مرمتی داشــتیم حدود 75 
میلیارد ریال بوده اســت که از جمع اعتبارات ملی و استانی بوده و جزو 
شهرستان هایی بودیم که مبلغ اعتبار زیاد بود، اما مبالغ دیر به دست ما 
رسید و منابع جذب آن ســخت بود، آن هم با توجه به مشکلات کمبود 
نیرویی که میراث فرهنگی اردســتان دارد و پروژه هایی که مرمت در آنها 
انجام شد اردستان خانه حکیم بود که 10 میلیارد ریال اعتبار گذاشته شد و 
پروژه آن در حال انجام است که سعی می شود فاز اول آن در سال جاری به 
بهره برداری برسد. بهشاد گفت: اعتباراتی که توسط میراث فرهنگی جذب 
شد مبلغ 500 میلیون تومان برای مسجد جامع اردستان و مسجد امام 
حسن)ع( بازار که مرمت پشت بام های آن انجام شد و مبالغ دیگری را 
برای بافت تاریخی اردستان در نظر گرفتیم که 500 میلیون آن برای مرمت 
ساباط مون بود که به صورت اسناد اوراقی بود و مبلغ 900 هزار تومان هم 
برای بافت تاریخی مهاباد و 900 میلیون تومان هم برای یخچال شــهر 
مهاباد هم توانستیم جذب کنیم. وی خاطرنشان کرد: برای بافت تاریخی 
زواره هم مبلغی که برای مسجد جامع و حسینیه بزرگ بوده است حدوداً 
یک میلیارد تومان در نظر گرفته شــده که از این مبلغ 200 میلیون تومان 
آن برای روشنایی بازار هزینه شده است و پروژه فعال بوده و تا پایان مهر 

همگی به اتمام خواهد رسید.
رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی اردستان تصریح 
کرد: مبلغی هم برای موزه زواره امسال گرفته ایم که پشت بام آن در حالت 
اضطراری قرار داشت که مبلغ یک میلیارد تومان بود که با یکی از بناها به 
صورت مشارکتی انجام می شود و یک مبلغ امانی هم برای مسجد جامع 
روستای موغار و مسجد روستای تلک آباد در نظر گرفته شده که میزان 
آن حدود 200 میلیون تومان بوده که به صورت خرید مصالح انجام شده 
است. بهشاد افزود: مبلغی هم برای قنات مون دو طبقه اردستان است 
که حدود 290 میلیون تومان اســت که آن را هم به صورت خرید مصالح 
امانی انجام داده ایم و امسال کلًا توانسته ایم مبلغ 7 میلیارد و 500 میلیون 
تومان جذب کنیم و اردستان اولین شهرستانی بود که توانست پروژه های 

خود را در خصوص جذب اعتبارات انجام دهد.

پایان کار سومین دوره جایزه وجدان محیط زیست

نمونه های موفق »گردشگری سبز« در ایران معرفی شدند
سومین دوره جایزه ملی وجدان محیط زیست از نگاه مردم در کســب وکارها با معرفی برگزیدگان 
حوزه محیط زیست،  گردشگری سبز و پایدار به کار خود پایان داد. محمد جهانشاهی، دبیر کمیته ملی 
طبیعت گردی کشــور درباره آنچه در این 
دوره رخ داد و ضرورت اضافه شدن بخش 
گردشگری به جایزه وجدان محیط زیست 
به »ایســنا« گفت: ســومین دوره جایزه 
وجدان محیط زیســت، دوشنبه هشتم 
مهرماه در سالن اجتماعات وزارت میراث 
فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی با 
حضور جمعــی از مقامات گردشــگری، 
محیط زیست، جهاد کشاورزی و مدیران 
شرکت های پتروشیمی و صنعتی برگزار 
شد. گروهی از دوچرخه ســواران نیز به انگیزه نامگذاری روز جهانی گردشگری به نام »گردشگری 
و صلح« فاصله وزارتخانه تا موزه صلح را رکاب زدند. در این رویداد نیز که با هدف توســعه و ترویج 
فعالیت های زیست محیطی در حوزه های مختلف برگزار شــد، از حدود 60 برگزیده در بخش های 
مختلف با اهدای تندیس و لوح، تقدیر شد. او اضافه کرد: با توجه به هماهنگی های کمیته ملی طبیعت 
گردی وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دســتی، گردشگری به عنوان یکی از بخش های 
ویژه به این جشنواره اضافه شد که 12 برگزیده این مراسم از حوزه گردشگری سبز و پایدار بودند. این 
برگزیدگان شــامل فعالانی در حوزه های اقامتی، پذیرایی، حمل و نقل، مدیریت سفر، پلتفرم های 
فروش خدمات سفر، راهنمایان گردشگری، اقامتگاه های بومگردی، رسانه و حوزه های علمی بودند 

که با نظر داوران این رویداد  انتخاب و معرفی شدند.
دبیر کمیتــه ملی طبیعت گردی افــزود: در این رویداد از خانواده شــهید محیط بــان، که در حادثه 
آتش سوزی جنگل های اســتان ایلام به شهادت رســیده بودند و از یکی از معلولان فعال در محیط 
زیست که فعالیت های گسترده ای در زمینه کاشــت درخت و ترویج فرهنگ درختکاری در مدارس 
جنوب کشور دارند، تجلیل شد. جهانشاهی اظهار کرد: قرار شد گردشگری به یکی از بخش های خاص 
این جایزه ملی اضافه شود. هدف، تقویت مؤلفه ها و شــاخص های گردشگری سبز و مسئولانه در 
کشور است. توسعه گردشگری سبز در دنیا بیش از دو دهه است که جدی شده و نهادهای بین المللی 
و کشورها، از آنجا که صنعت گردشگری جزو صنایع پرمصرف و آلاینده در دنیا حساب می شود، توجه 
ویژه ای به بهبود کیفیت و بهینه ســازی مصرف منابع در این صنعت دارند، ولی متأســفانه به دلایل 
مختلف صنعت گردشگری در کشور ما این شــرایط را ندارد و به همین دلیل در مسیر توسعه پایدار 
گردشگری و ترویج گردشگری مسئولانه که به بهبود شرایط اقتصادی و کیفی سازی شرایط زیست 
محیطی مان کمک می کند باید توجه ویژه ای داشته باشیم که این ابزار می تواند در این مسیر ضمن 
شناسایی و معرفی و تجلیل بخش هایی که در این زمینه فعالیت دارند، الگوها و مدل هایی را برای 

سایر فعالان این بخش و بخش های مرتبط معرفی کنند.
دبیرکمیته ملی طبیعت گردی گفت: در سومین دوره جایزه وجدان محیط زیست نمونه های بسیار 
جالب توجهی از فعالیت های موفق در زمینه توجه به شاخص های پایدار در صنعت گردشگری معرفی 
شد. برای مثال نمونه های موفقی از تأسیسات گردشــگری که از دانش بومی معماری ایرانی بهره 
گرفته بودند و یا از تجربه های زیستی برای تأمین منابع انرژی مصرفی تأسیاست گردشگری استفاده 
کردند، معرفی شــدند. در بین برگزیدگان بخش گردشگری، علاوه بر یک مجموعه بین راهی در قم، 
هتل های در دست ساخت و یا بهره برداری شده در کیش هم وجود دارند که رویکرد بهینه سازی در 
مصرف انرژی و مدیریت پسماند را اجرا می کنند. فرودگاه کیش نیز به دلیل فعالیت هایی که در زمینه 

محیط زیست و گردشگری مسئولانه داشته است در بین برگزیدگان بود. 

اخبار
چهارشنبه  ۱۱ مهر ۱۴۰۳ / ۲۸ ربیع الاول  ۱۴۴۶ / ۲  اکتبر  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۸۹

مفاد آراء
7/97 آگهی هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 

سندرسمی شهرستان گلپایگان
آگهي موضوع ماده 3 قانون و مــاده 13 آئین نامه قانون تعییــن تکلیف وضعیت ثبتي 
و اراضي و ســاختمانهاي فاقد سندرسمی شهرســتان گلپایگان به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شــود در صورتي كه اشخاص نسبت به 
صدور ســند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشــند مي توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یك ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد.
1- رای شــماره 1599 -1600 تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضــي مالکیت خانم 
معصومه حسیني به شناسنامه شــماره 233 كدملي 1218721219 صادره از گلپایگان 
فرزند سیدتراب و آقاي مصطفي وكیلي به شناسنامه شماره 31 كدملي 1219300470 
صادره گلپایگان فرزند علي نســبت به سه دانگ مشاع از ششــدانگ یك درب باغ به 
مساحت 1211.97 مترمربع مجزی شده از پلاك شماره  402 فرعي از 2 اصلي واقع در 

بخش 2 با ابطال مالکیت متقاضی محرز گردیده است.
2- رای شــماره 1595 مالکیت آقای  سعید جابري به شناســنامه شماره 327 كدملي 
1219388211 صادره از گلپایگان فرزند حیدر نسبت به ششدانگ یك باب ساختمان  
به مساحت 276.75 مترمربع مجزی شده از  پلاك شماره 4 فرعي از 2041اصلي واقع 

در بخش 1با ابطال مالکیت اولیه محرز گردیده است.
3-رای شماره  1458تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي خانم مهري عبدالحمیدي به 
شناسنامه شماره 5106 كدملي 1218782463 صادره گلپایگان فرزند محمد در قسمتي 
از/ششدانگ یك ساختمان به مســاحت 473.28 مترمربع  مجزی شده از پلاك شماره 

535 فرعي از 1 اصلي واقع دبخش 2 با كسر مالکیت متقاضی محرز گردیده است .
4-رای 1601 مالکیــت خانــم مریم چمنــي به شناســنامه شــماره 2838 كدملي 
0559828519 صادره از خمین فرزند قربان نسبت به ششدانگ یك باب ساختمان به 
مساحت 151.34 مترمربع مجزی شده از  پلاك شماره 18 فرعي از 1672 اصلي واقع 

در بخش  با ابطال مالکیت اولیه متقاضی محرز گردیده است.
5-رای شماره 1376 مالکیت خانم مریم میرزائي دهقي به شناسنامه شماره 23 كدملي 
1229915540 صادره گلپایگان فرزند جلیل در قسمتي از/ششدانگ یك قطعه زمین 
مزروعی   به مســاحت 465.43 مترمربع پلاك شــماره 0 فرعي از 1810 اصلي واقع 

دربخش 1با ابطال مالکیت اولیه متقاضی محرز گردیده است.
6- رای شماره 1582ر مالکیت خانم اكرم بیگ زاده به شناسنامه شماره 1016 كدملي 
1219432849 صادره از گلپایگان فرزند علي اكبر نســبت به ششدانگ قطعه زمینی 
با كاربری كشاورزی به مساحت500 مترمربع  مجزی شــده از  پلاك شماره 1 فرعي 

از 1763 اصلي واقع در بخش 1 با ابطال مالکیت اولیه متقاضی محرز گردیده است.
7- راي شــماره 1610 تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي مالکیت ناصر ســهرابي 
مبني بر صدور سند مالکیت ششدانگ یك باب ساختمان به مساحت 440.27 متر مربع 
مجزی شده از پلاك شــماره 226 فرعي از 4 اصلي واقع در بخش 2 با ابطال مالکیت 

اولیه  متقاضی  محرز گردیده است.
8- راي شماره1578-1579 هیات اول/دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك گلپایگان 
تصرفات مالکانه بلامعارض مالکیت آقایمهدي ربیعي به شناســنامه شماره 8 كدملي 
1219446025 صادره از گلپایگان فرزند حسن و خانم الهه ربیعي به شناسنامه شماره 
7 كدملي 1219401455 صادره گلپایگان فرزند حســن نسبت به چهار دانگ مشاع از 
ششــدانگ یك قطعه زمین مزروعی به مســاحت 1635.18 مترمربع مجزی شده از 
پلاك شــماره 132 فرعي از 7 اصلي واقع در بخش 2 با ابطال مالکیت متقاضی  محرز 

گردیده است.
9-رای شماره 1374 تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي خانم لیلي ادیبي به شناسنامه 
شماره 1 كدملي 1219389307 صادره  از گلپایگان فرزند امیر در قسمتي از/ششدانگ  
یك باب مغازه   به مســاحت 23.64 مترمربع مجزي شــده  از پلاك شماره 8 فرعي از 

1408 اصلي واقع در بخش 1  با ابطال مالکیت اولیه متقاضی محرز گردیده است. 
10-رای شــماره 1375 تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقاي  محمد اسکندري 
به شناســنامه شــماره 111 كدملي 1219929905 صادره گلپایگان فرزند علیرضا در 
ششدانگ  یك باب ساختمان  به مساحت 177.03 مترمربع مجزي شده  از پلاك 4540  

اصلي واقع در بخش 1 با ابطال مالکیت  شهرام نوری  محرز گردیده است.
11- راي شــماره 1583هیات اول/دوم موضوع قانون تعیین تکلیــف وضعیت ثبتي 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك گلپایگان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی  خانم سمیه اصلاني به شناسنامه شماره 2 كدملي 
1911418696 صادره هفتگل فرزند حسینعلي نسبت به ششدانگ یك باب ساختمان 
به مساحت 173.81 مترمربع مجزی شده از پلاك شماره 9 فرعي از 1664 اصلي واقع 

در بخش 1 با ابطال مالکیت متقاضی  محرز گردیده است.
12- رای شــماره 1588تصرفات مالکانــه بلامعارض مالکیت آقاي جواد ســلمان به 
شناسنامه شماره 252 كدملي 1219227773 صادره گلپایگان فرزند حاجي آقا نسبت 
به ششدانگ یك قطعه باغ محصور با كاربری كشاورزی به مساحت 1010.62 مترمربع 
مجزی شــده از پلاك شــماره 211 فرعي از 1 اصلي واقع در بخش 2 با ابطال الکیت 

متقاضی  محرز گردیده است.
13-رای شــماره 1652تصرفات مالکانه بلامعارض مالکیت مالکیت آقاي  ابوالفضل 
اتفاقي به شناسنامه شماره 22 كدملي 0491360207 صادره ري فرزند نصرت اله نسبت 
به ششدانگ یك باب باغ به مســاحت 4841.67 مترمربع مجزی شده از پلاك شماره 
118 فرعي از 46 اصلي واقع در بخش 4 با ابطال مالکیت متقاضی  محرز گردیده است.

تاریخ انتشار نوبت اول :1403/06/28
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1403/07/11

م الف: 1788998 محمد سلمانی رئیس ثبت اسناد و املاك گلپایگان                                                                                 
مفاد آراء

7/98 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانــون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابر راي شماره 140360302011000844 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي و ســاختمانهاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك 
خوانسار تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي خانم زینب دهاقین فرزند حسین بشماره 
شناسنامه 2  صادره از خوانســار در یك باب عمارت و زمین زراعی متصل  به مساحت 
771   متر مربع پلاك 0   فرعي از 1870  اصلي واقع در بخش یك محرز گردیده است. 

لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي 
كه اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي ا عتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یك ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایي 
تقدیم نمایند. بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادرخواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/07/11                   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/07/26
م الف: 1797216 حبیب اكبری رئیس اداره ثبت اسناد و املاك خوانسار 

مفاد آراء
7/99 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي 

واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابــر راي شــماره  140360302007004593 هیات  دوم موضوع قانــون تعیین تکلیف 

وضعیت ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رســمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت 
ملك فلاورجان تصرفــات مالکانه بلامعارض متقاضي آقای علــی قربانی قلعه میری 
فرزند عباسعلی  بشماره شناسنامه 336  صادره از فلاورجان در یك باب خانه  به مساحت 
181/17 متر مربع پلاك  413  اصلی واقع در ششدر بلندی فلاورجان  خریداری از مالك 

رسمی آقای عباسقلی رهنما فرزند حاج اكبر محرزگردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي 
كه اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاریخ انتشــار اولین آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ 
رسید ظرف مدت یك ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایي 
تقدیم نمایند. بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذكور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/07/11                   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/07/26
م الف: 1797494  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئیس ثبت اسناد و املاك فلاورجان

مفاد آراء
7/100 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتي واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابر راي شماره  140360302007004607 هیات  دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي وســاختمانهاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك 
فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي كانون نشــر و ترویج فرهنگ اسلامی 
حسنات اصفهان  به شناسه ملی 10260043848  در یك قطعه زمین كشاورزی با كاربری 
اراضی مزروعی   به مساحت 24655/13  متر مربع پلاك  14  اصلی واقع در موسیان كه 

متقاضی خود مالك رسمی مشاعی است  محرزگردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي 
كه اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاریخ انتشــار اولین آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ 
رسید ظرف مدت یك ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایي 
تقدیم نمایند. بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذكور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/07/11                   

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/07/26
م الف: 1797568  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئیس ثبت اسناد و املاك فلاورجان

مفاد آراء
7/101 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئین نامه قانــون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتي واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابر راي شماره  140360302007003918 و رای اصلاحی 140360302007004533 هیات  
اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
مســتقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي 
آقای تقی قاسمی باغ ابریشمی فرزند قربانعلی بشماره شناسنامه 10 در یك قطعه زمین 
كشاورزی با كاربری اراضی زراعی  به مساحت 3112/99  متر مربع پلاك  24  اصلی واقع 
در باغ ابریشم خریداری از مالکین رسمی آقای عباسعلی ســعیدی باغ ابریشمی فرزند 

عبدالرحیم و قربانعلی قاسمی فرزند محمد علی  محرزگردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي 
كه اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاریخ انتشــار اولین آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ 
رسید ظرف مدت یك ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایي 
تقدیم نمایند. بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذكور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد . 

تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/07/11                   
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/07/26

م الف: 1797904  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئیس ثبت اسناد و املاك فلاورجان
تحدید حدود اختصاصی

7/102 شماره نامه : 140385602024007002-1403/07/07 چون تحدید حدود ششدانگ 
زمین مزروعی پلاك شماره 4348/462  واقع در بخش 5 ثبت اصفهان كه طبق سوابق و  
پرونده ثبتی به نام علیرضا قمشه دستجردی فرزند حسن در جریان ثبت است و عملیات 
تحدید حدود قانوناً به عمل نیامده اینك بنا به دستور قسمت اخیر ماده 15 قانون ثبت و 
طبق تقاضای نامبرده تحدید حدود پلاك مرقوم در روز شنبه مورخ 1403/08/05 ساعت 
9 صبح در محل شروع و به عمل خواهد آمد، لذا به موجب این آگهی به كلیه مجاورین 
اخطار می گردد كه در روز و ساعت مقرر در این آگهی در محل حضور یابند و اعتراضات 
مالکین یا مجاورین مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدیدی 
تا 30 روز پذیرفته خواهد شد. تاریخ انتشــار: 1403/07/11 م الف: 1796623 شبان 

رئیس منطقه ثبت اسناد و املاك جنوب اصفهان
مزایده اموال منقول) خودرو(

7/103 براساس پرونده اجرایی شماره 139904002136000160 به شماره بایگانی 9900293 
واحد اجرای اسناد رسمی دولت آباد یك دستگاه  خودروی وانت نیسان 2000 مدل 1362 
رنگ آبی به شماره انتظامی  13-194ی38 به شماره شاسی 085133 كه به موجب نامه 
راهنمایی رانندكی مورخ 1403/02/31 متعلق به رضا جانقلی فرزند قربانعلی به ش ش 5 
و كدملی 4622972646 می باشد كه در قبال طلب خانم پروین ترك لادانی و نیمعشر 
اجرایی بازداشت گردیده و در پاركینگ متوقف می باشــد. طبق نظر كارشناس رسمی 
خودرو وانت نیســان 2000 مدل 1362 رنگ آبی به شــماره انتظامی 13-194ی38 به 
شماره شاسی 085133 اتاق،بدنه و رنگ سالم و بازسازی شده بود،موتور و گیربکس بعلت 
توقف طولانی مدت و نداشتن باطری بررسی نشــد لیکن سالم بنظر میرسید،لاستیکها 
كاملًا مستعمل و باطری نداشت.داشبورت و تودوزی نیاز به بازسازی داشتند كه با توجه 
به مدل و وضعیت ظاهری به نظر كارشــناس ارزش پایه خودرو به مبلغ 1.200.000.000 
ریال معادل )یکصدوبیست میلیون تومان( ارزیابی گردیدو طالبین می توانند به آدرس 
:پاركینگ امیر دولت آباد جهت بازدید مراجعه وازمــورد مزایده دیدن به عمل آورند.لازم 
به ذكراســت پرداخت بدهی های پاركینگ وغیره به عهده برنده مزایده اســت. مزایده 
ازســاعت 9 صبح الی 12 روز یکشــنبه مورخ  1403/07/22 درواحداجرای اسناد رسمی 
برخوارواقع دردولت آبادخیابان مطهری روبروی شركت تعاونی شهرداری ازطریق مزایده 
به فروش می رســد. مزایده از مبلغ 1.200.000.000 ریال  معادل )یکصدوبیست میلیون 
تومان( شروع وبه بالاترین قیمت پیشنهادی نقدا فروخته میشود. ودرج درسایت سازمان 
به منزله انتشاردرروزنامه كثیرالانتشارمحلی می باشدوخریداران جهت شركت درمزایده 
IR09010000406101:بایدمبلغ ده درصدپایه مزایده راطی فیش سپرده به شماره حساب

3207670192به نام تمركزوجوه سپرده اداره كل ثبت اسنادواملاك كشوربا شناسه واریز 
947108561176070070760000000000 نزدبانك مركزی بابت پرونده كلاسه فوق پرداخت 
نمایند.برنده مزایده مکلف اســت مابه التفاوت مبلغ فــروش راظرف مدت 5 روزازتاریخ 
مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نمایدودرصورتی كه ظرف مهلت مقررمانده فروش 
رابه حساب ســپرده ثبت واریزنکندمبلغ مذكورقابل اســترداد نبوده وبه حساب خزانه 
واریزخواهدشد.لازم به ذكراست كلیه هزینه های قانونی تا تاریخ مزایده اعم ازاینکه رقم 
قطعی آن معلوم شده یانشده باشدبه عهده برنده مزایده است ودرصورت وجود مازاد،وجوه 
پرداختی بابت هزینــه های فوق ازمحــل مازادبه برنده مزایده مستردخواهدشــدونیم 
عشروحق مزایده نقداوصول میگردد.ضمناچًنانچه روزمزایده تعطیل رسمی گردد،مزایده 

روزاداری بعدازتعطیلی درهمان ساعت ومکان مقرربرگزارخواهدشد.
تاریخ انتشار:1403/07/11

تاریخ مزایده: 1403/07/22
م الف: 1793036 رییس اداره ثبت اسناد و املاك شهرستان برخوار 



مدیرکل بانوان و خانواده استانداری اصفهان عنوان کرد؛

لزوم توجه به نقش همسران کارکنان فراجا
مدیرکل بانوان و خانواده استانداری اصفهان گفت: با توجه به اهمیت نقش همسران کارکنان فراجا 
در ایجاد آرامش و حفظ سکان خانواده، تقاضا می کنم که در این برنامه به تجلیل از همسران نیز توجه 
ویژه ای داشته باشیم؛ این بانوان در فراهم سازی آرامش خاطر برای همسران خود نقش کلیدی دارند.

به گزارش »ایمنا«، مرضیه استکی در جلسه هماهنگی گرامیداشت هفته فراجا که در سالن جلسات 
استانداری اصفهان برگزار شــد، اظهار کرد: در حال برنامه ریزی برای بزرگداشت سید حسن نصرا... 
هستیم و این موضوع به حمایت از فراجا نیز مرتبط می شود؛ به همین منظور برنامه ای برای تجلیل از 
بانوان شاغل در فراجا در دست داریم؛ سال گذشته نیز این برنامه را پیگیری کرده بودیم و تقدیرنامه ای 

از سوی استاندار اصفهان برای آنها آماده شده بود.
وی با تأکید بر تجلیل از همسران کارکنان فراجا افزود: با توجه به اهمیت نقش همسران کارکنان فراجا 
در ایجاد آرامش و حفظ سکان خانواده، تقاضا می کنم که در این برنامه به تجلیل از همسران نیز توجه 
ویژه ای داشته باشیم؛ این بانوان در فراهم سازی آرامش خاطر برای همسران خود نقش کلیدی دارند، 
همچنین باید به خانواده هایی که تحت پوشش قانون جمعیت هستند نیز توجه کنیم، زیرا دستگاه های 

مختلف وظایفی در قبال این خانواده ها دارند و ما نیز باید به این وظایف توجه کنیم.
مدیرکل بانوان و خانواده اســتانداری اصفهان تصریح کرد: پیشنهاد می کنم که روز خاصی به عنوان 
»پلیس و خانواده پلیس« یا هر عنوان دیگری که از سوی مسئولان تعیین می شود، انتخاب شود تا 
با برنامه ریزی مناسب، اطلاع رسانی و تبلیغات لازم انجام شود. استکی با اشاره به تجلیل از فراجا در 
مدارس خاطرنشان کرد: باید برنامه های تجلیل از فراجا در چند مدرسه برگزار شود؛ این برنامه ها با 

حضور اولیا و مربیان می تواند تأثیر مثبتی بر روحیه دانش آموزان داشته باشد.

معاون مهندسی فرماندهی انتظامی اصفهان:

پاسگاه های اصفهان نیازمند بازسازی و نوسازی است
معاون مهندسی فرماندهی انتظامی استان اصفهان گفت: بسیاری از پاسگاه ها و ایستگاه های بازرسی 

به  علت قدمت بالای ۴۰ سال نیاز به بازسازی دارد که این امر نیازمند حمایت بیشتر است.
به گزارش »ایمنا«، سرهنگ محمد تقیان در جلسه هماهنگی گرامیداشت هفته فراجا که در استانداری 
اصفهان برگزار شد، اظهار کرد: وزیر کشور در سال گذشته راهبردهای دوازده گانه ای را برای فراجا ابلاغ 
کرده است، این راهبردها بر تقویت زیرساخت های امنیتی و بهبود وضعیت املاک انتظامی تأکید دارد 
و قرار بود هر سه ماه یک بار جلسه های مربوطه برگزار شود، اما تاکنون به طور کامل اجرا نشده است. 

وی با اشاره به وضعیت املاک نیروی انتظامی در سطح استان اصفهان افزود: بیشتر کلانتری ها و 
پاسگاه ها قدمتی بیش از ۴۰ سال داشته و به دلیل فرسودگی نیاز به بازسازی و نوسازی دارد.

معاون مهندسی فرماندهی انتظامی استان اصفهان با اشاره به مشکلات املاک و اماکن انتظامی در 
استان تصریح کرد: بعضی ساختمان ها همچنان بدون سند مشخصی در حال بهره برداری است، حدود 
۴۷۷ ملک در اختیار داریم که ۱۴۹ ملک واگذار شده و ۱۴ ملک دارای اختلاف است، همچنین بیش 

از ۱۵۰ ساختمان فرسوده در سطح استان داریم که بازسازی آنها ضروری است.
سرهنگ تقیان عنوان کرد: با توجه به قانون بودجه سال ۱۴۰۲ نیروهای مسلح از ممنوعیت دریافت 
زمین مستثنی شــده اند و باید از زمین های دولتی به این ارگان ها اختصاص داده شود، با این حال 
تاکنون یک متر زمین به ما اختصاص نیافته است. وی با تأکید بر بازسازی و بهسازی کلانتری ها و 
پاسگاه ها خاطرنشان کرد: کلانتری ۱۶ تخت فولاد و کلانتری ۲۶ زینبیه در شرایطی نامناسب و فرسوده 
قرار دارد، همچنین بسیاری از پاسگاه ها و ایستگاه های بازرسی به علت قدمت بالای ۴۰ سال نیاز به 

بازسازی دارد که این امر نیازمند حمایت بیشتر است. 
معاون مهندســی فرماندهی انتظامی اســتان اصفهان گفت: ما نیاز به همکاری بیشتر شهرداری و 
استانداری اصفهان برای رفع مشکلات املاک و اماکن انتظامی استان داریم، امیدواریم که با همکاری 

و همراهی مسئولان، این مشکلات به زودی رفع شود.

پس از وعده و وعیدهای بســیار، بالاخره  پریا پارسادوست
ماجرا جدی شد. گویا جدیت بخشی به این 
ماجرا هم نیازمند تغییر وزیر کشور و آمدن »اسکندر مومنی« بود که روز 
گذشته برای بار چندم با قاطعیت اعلام کرد »طرد اتباع غیرمجاز در اولویت 

است« و تأکیدکرد که بیش از این امکان پذیرش اتباع را نداریم.
وزیر کشور همچنین گفت: »اتباع برادران ما هستند و اشتراکات زیادی 
داریم؛ اما کشور ما دیگر بیش از این امکان پذیرش آنها را ندارد. تمام منابع 
و یارانه های کشور صرف این می شود و بنابراین، اولویت اول ما اخراج و 
طرد اتباع غیرمجاز است. فراجا به همین ترتیب عمل می کند و در بقیه 

کشورها هم به همین صورت است.«
پیش از این احمدرضا رادان، فرمانده کل انتظامی ایران هم گفته بودکه تا 
پایان سال »نزدیک به دو میلیون اتباع غیرمجاز« از ایران اخراج می شوند. 
هرچند آش چنان شور شده که عده ای معتقدند عملیاتی کردن این وعده، 

آنقدرها هم آسان نیست. 
بعد از قدرت گرفتن طالبان در افغانستان تعداد زیادی از افراد این کشور، 
به کشورهای همسایه از جمله ایران پناهنده شدند، افرادی که ترک وطن 
کردند تا شاید بتوانند وضعیت بهتری برای زندگی خود رقم بزنند؛ اما در 
یکی دو سال گذشــته حضور پررنگ و بدون ضابطه آنها در کشور جدا از 

اینکه مشکلات و بحران هایی را به وجود آورده، سبب ساز اختلاف هایی 
هم شده است، گروهی موافق حضورشان هستند و برخی دیگر مخالف، 
گروه مخالف معتقد است اتباع غیر مجاز را هرچه سریع تر باید شناسایی 
کرد و به کشورشان برگرداند. موافقان از لزوم انساندوستی و برادری و ... 

سخن می گویند. 
در این بین کارشناسان معتقدند شرایط حضور این اتباع در کشورمان به 
شکلی است که اصلًا توان شناسایی آنها را نداریم، چه برسد که حاکمیت 
بخواهد آنها را به کشورشــان برگردانــد. از جمله این کارشناســان هم 
سیدحسن موسوی چلک، رئیس انجمن مددکاران اجتماعی ایران است 
که می گوید: »همه می دانند که مــا الان توان اخراج مهاجرین و آوارگان 
غیرقانونی عراقی و افغانستانی از ایران را نداریم، در دورترین نقطه کشور 
هم دارند کار می کنند، اصلًا نمی دانیم کجا هستند، چراکه شناسنامه ای 

از این گروه ها نداریم.«
با این حال وزیر کشور تأکیددارد اتباع غیرمجاز از ایران اخراج خواهندشد 
و از نیروی انتظامی هم خواسته تا در این راه کمک کنند و وظیفه خود را 
انجام دهند: »این یک مسئله ملی است که طبیعتاً در خط مقدم آن فراجا 
قرار دارد. از سردار رادان سپاسگزارم که این را در اولویت کار خود قرار داد. 
این یک موضوع بین بخشی اســت که طرح های لازم را آماده کرده ایم. 

بخش های دیگری مثل وزارت کار و بخش هایی که متولی اسکان و کار و 
شغل هستند، باید دخیل شوند تا این طرح به درستی اجرا شود.«

مومنی ماه گذشــته نیز همزمان با اعلام وصول طرحــی که اخراج اتباع 
بیگانه غیرمجاز ظرف یک ماه را به دولت تکلیف می کند و دولت مکلف 
می شود سالیانه ۱۰ درصد دیگر اتباع بیگانه را کاهش دهد و میزان تمرکز 
اتباع در یک شهر بیش از 3 درصد جمعیت نباشد، در شیراز و در سخنانی 
قابل توجه تأکیدکرد که عزم ایران در اخــراج اتباع غیرمجاز کاملًا جدی 
است و با اشاره به اینکه کشور ایران بیش از این امکان پذیرایی ندارد و تا 
حدی که صاحبخانه امکانش را داشته باشد از مهمان پذیرایی می کند، 
گفت: »این موضوع مشکلات زیادی را ایجاد کرده و ان شاءا... در اولین 
گام بیرون کردن اتباعی است که مجوز ندارند و بعد به مرور مراحل دیگر«.

در همین راستا؛ ســردار احمدعلی گودرزی، فرمانده مرزبانی فراجا هم 
مردادماه امسال در نشست خبری با اصحاب رسانه گفت: »عزم پلیس و 
مرزبانی بر ساماندهی اتباع غیرمجازی است که در چند سال گذشته در 
داخل کشور رسوب کردند. سیاست بر این هست که تمام اتباع غیرمجاز 
باید تا پایان سال کشــور ما را ترک کنند و به کشــور خودشان برگردند. 
مهمان نوازی ما در دنیا زبانزد هست و هزینه ای از کسی نگرفتیم و از همه 
ظرفیت های کشور چون بهداشت و درمان و سوخت و سوبسید نان و غیره 
استفاده کردند؛ اما بالاخره این دوستان باید به کشور خودشان برگردند 
چون مطالبه و حق مردم هست تا بتوانیم ارتقای نظم عمومی را با قدرت 

بیشتری استمرار ببخشیم.«
جالب اینجاست که همزمان با قاطعیت مســئولان کشورمان در زمینه 
اخراج مهاجرین و اتباع غیرقانونی )که مشابه آن را در پاکستان و برخی 
کشورهای دیگر هم شاهد بوده ایم و مثلًا طی یک سال اخیر پاکستان 
۱.۷ میلیون افغانی که معادل عمده افاغنه ســاکن پاکستان بوده را به 
دلیل ملاحظات امنیتی و اقتصادی اخراج کرده است.( برخی رسانه های 
معاند شــروع به فرافکنی در این باره کرده اند. از جمله BBC که ترجیح 
داده از تیتر »افزایش فشارها بر مهاجران افغان در ایران...« استفاده کند. 
 این رسانه انگلیسی درحالی از افزایش فشار بر مهاجران و اتباع در ایران 
سخن پراکنی می کند که در کشور خاستگاه همین رسانه، مقررات بسیار 
سخت و شدیدی درخصوص برخورد با مهاجران غیرقانونی وجود دارد و 
دولت انگلیس سال گذشته توقف ورود سیل مهاجران به بریتانیا را یکی 
از پنج اولویت اصلی دولت خود قــرار داد و اعلام کرد جریمه حضور این 

مهاجران در انگلیس سه برابر شده است. 
 به هرحال از جدیت شکل گرفته در میان مسئولان کشورمان برای توقف 
ورود سیل مهاجر به کشــورمان و برخورد با غیرمجازها، انتظارمی رود در 
انتهای سال ۱۴۰3 به جز معدود افاغنه دارای ویزای کار یا توریستی، اتباع 
افغان و پاکستانی دیگری در ایران نباشد مگر اینکه حرف رئیس انجمن 
مددکاران اجتماعی ایران درست تر باشد که می گوید: »همه می دانند که 
ما الان توان اخراج مهاجرین و آوارگان غیرقانونی عراقی و افغانستانی 
از ایران را نداریم، در دورترین نقطه کشــور هم دارنــد کار می کنند، اصلًا 

نمی دانیم کجا هستند، چراکه شناسنامه ای از این گروه ها نداریم.«

اخبار جامعه
چهارشنبه  ۱۱ مهر ۱۴۰۳ / ۲۸ ربیع الاول  ۱۴۴۶ / ۲  اکتبر  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۸۹

رئیس پلیــس راهنمایــی و رانندگــی فرماندهی 
انتظامی استان اصفهان گفت: انتظار می رود تمام 
رانندگان در اطراف مدارس سرعت مجاز و مطمئنه 
را رعایت کرده و هنگام عبور دانش آموزان از خطوط 
عابرپیاده توقف کنند و والدین دانش آموزان هم در 
صورتی که از سرویس مدرسه استفاده نمی کنند، از 

پارک دوبله در مقابل مدارس خودداری کنند.
علی اصغر زارع اظهار کرد: هر ســال با آغاز ســال 

تحصیلی، طرح ویژه پلیس راهور به منظور پوشش 
ترافیکی معابر پرتردد و اصلی در راســتای ارتقای 
ایمنی تردد دانش آموزان به ویژه در مقاطع ابتدایی 
و راهنمایی و همچنین پوشش ترافیکی مدارس در 

حاشیه خیابان ها در دستور کار قرار می گیرد.
وی افزود: انتظار می رود تمــام رانندگان در اطراف 
مدارس ســرعت مجاز و مطمئنه را رعایت و هنگام 
عبور دانش آموزان از خطوط عابر پیاده توقف کنند و 
والدین دانش آموزان هم در صورتی که از سرویس 
مدرسه اســتفاده نمی کنند، از پارک دوبله در مقابل 
مدارس خودداری کنند تا از تشــکیل ترافیک های 

سنگین پیشگیری شود.

رئیس پلیــس راهنمایــی و رانندگــی فرماندهی 
انتظامی اســتان اصفهان عنوان کرد: به خانواده ها 
توصیــه می شــود بــدون هماهنگی با مســئولان 
مدارس، رانندگان سرویس مدارس که فاقد مجوز 
در امر جابه جایی دانش آموزان هستند را به عنوان 

سرویس مدرسه فرزند خود انتخاب نکنند.
وی تصریح کرد: مدیران مدارس نیز برای سهولت در 
تردد شهروندان می توانند با هدایت سرویس های 
مدارس به حیاط مدرسه، نســبت به سوار و پیاده 
کردن دانش آمــوزان اقدام کنند تــا از بار ترافیکی 
در حاشیه مدارس کاســته و از خطرات ناشی از آن 

جلوگیری شود.

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی فرماندهی انتظامی استان اصفهان:

رانندگان در محدوده مراکز آموزشی احتیاط بیشتری داشته باشند 

 برگزیده شدن ۲ طرح 
درس دانشکده فیزیک 
دانشگاه صنعتی اصفهان

روابط عمومی دانشــگاه صنعتی اصفهان اعلام کرد 
طرح تدوین سرفصل های درس »هوش مصنوعی 
پیشران فیزیک بنیادی« و درس »هوش مصنوعی 
در علم مــواد«، در جمع ۵۰ برگزیــده فراخوان ملی 
»تدوین سرفصل های آموزشی هوش مصنوعی در 

رشته های دانشگاهی« قرار گرفت.

فرمانده کل انتظامی کشور:

خودروی سمند جوابگوی مأموریت های پلیس نیست
فرمانده کل انتظامی کشور با بیان اینکه خودروی سمند جوابگوی انجام مأموریت های فراجا در مناطق 
عملیاتی نیســت، اظهار کرد: امیدواریم با اختصاص بودجه به انتظامی کشــور بتوانیم خودروهای 

متناسب با مناطق عملیاتی به کارگیری کنیم.
به گزارش »ایسنا«، سردار احمدرضا رادان در نشست فصلی فرماندهان، معاونین و رؤسای فراجا که با 
حضور وزیر کشور برگزار شد، اظهار کرد: در ابتدا برحسب وظیفه به دوست و یار دیرین خود، وزیر محترم 
کشور و جانشین فرمانده کل قوا در امور فراجا خوش آمد دارم و از این منظر که شخص وزیر، آشنایی 

کامل با مأموریت های انتظامی دارند بسیار خوشحال و خرسندم.
وی افزود: برخود وظیفه می دانم که شهادت »سیدحســن نصرا...« را به همه شما تسلیت بگویم و 

امیدوارم همه ما بتوانیم راه شهدا را ادامه دهیم و عاقبت ما ختم به شهادت باشد.
سردار رادان در ادامه بابیان اینکه فراجا در طول سال، ۸۵ مناسبت تقویمی امنیتی و مناسبتی دارد، 
اظهار کرد: این موارد به غیر از وظایف جاری و شگفتانه هایی است که ممکن است در طول سال برای 

مجموعه فراجا به وجود آید.
فرمانده کل انتظامی کشور  خاطرنشان کرد: امروز در هیچ مکان ورزشی بدون حضور پلیس، مسئولان 
برگزاری اجازه برگزاری مسابقات را نمی دهند و از ابتدای سال تاکنون بالای ۲۰۰ مسابقه فوتبال با حضور 

کارکنان انتظامی برگزار شده است.
سردار رادان به دیگر مأموریت های پلیس در طول سال اشاره و خاطرنشان کرد: یکی از مأموریت هایی 
که توانستیم به لطف خدا و همت همکاران و عنایت اباعبدا... الحسین)ع( به نحو مطلوب انجام دهیم 

مأموریت اربعین حسینی بود.
وی با بیان اینکه کارکنان انتظامی با عشق و ارادت به امام حسین)ع( در مأموریت اربعین حاضر شدند، 
اضافه کرد: با رایزنی های انجام شده با وزیر کشور عراق و دیپلماسی فعال فرامرزی که بسیار اثرگذار 

بود، توانستیم این مأموریت را به نحو احسن انجام دهیم.
سردار رادان با اشاره به راه اندازی قرارگاه مقابله با سرقت، اظهار کرد: با همتی که سردار نوری نژاد رئیس 
قرارگاه مبارزه با سرقت با همکاری سردار قنبری رئیس پلیس آگاهی فراجا در این قرارگاه انجام دادند، 
شاهد کاهش ۲۰ درصدی سرقت بوده ایم و این در حالی است که قبل از راه اندازی این قرارگاه ۱۹ درصد 
افزایش وقوع داشته ایم و در تلاشیم امسال کاهش ۲۵ تا 3۰ درصدی وقوع سرقت را داشته باشیم.

فرمانده کل انتظامی در بخش دیگری از سخنان خود به رفع دیگر دغدغه مردم و مسئولان اشاره کرد 
و گفت: با برنامه ریزی های صورت گرفته در تلاشیم تا پایان ســال ۲ میلیون نفر از اتباع غیرمجازی 
که در کشور حضور دارند را طرد کنیم و تا امروز بالغ بر ۷۰۰ هزار نفر از این افراد دستگیر و یا به کشور خود 

برگردانده شده اند.
عالی ترین مقام انتظامی کشور با اشــاره به موضوع ســارقین و نحوه پایش این افراد توسط پابند 
الکترونیکی نیز ، بیان کرد: با هماهنگی های صورت گرفته با قوه قضاییه سارقینی که بیش از ۴ فقره 
سابقه دارند مشمول این طرح می شــوند و امیدواریم با کمک وزارت کشور بتوانیم تأمین مالی این 

طرح را مرتفع کنیم.
وی با بیان اینکه تعداد زیادی از سرقت های انجام شده به دلیل عدم رعایت نکات ایمنی توسط مردم 
و سوءاستفاده سارقان روی داده گفت: به مردم توصیه می کنیم نکات ایمنی بیشتر رعایت کنند و در 
این خصوص پلیس برنامه های پیشــگیرانه را برای مجتمع ها و اماکنی که بیشتر مورد سرقت قرار 
می گیرند تهیه و در آینده ای نزدیک با حضور همکارانمان در این اماکن نکات پیشگیری از سرقت را 

ارائه خواهند کرد.
براساس گزارش پایگاه خبری پلیس، فرمانده کل انتظامی کشور با بیان اینکه خودروی سمند جوابگوی 
انجام مأموریت های فراجا در مناطق عملیاتی نیســت، اظهار کرد: امیدواریم با اختصاص بودجه به 
 انتظامی کشــور بتوانیم خودروهای متناســب با مناطق عملیاتی به کارگیری و از بروز خسارت های 

جبران ناپذیر جلوگیری کنیم.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

کاهش ۳۰ درصدی تعداد 
آتش سوزی  در مناطق 
چهارگانه در  سال جاری

فرمانده یگان حفاظت محیط زیســت گفت: 
تعداد آتش سوزی در مناطق چهارگانه نسبت 
به سال گذشته 3۰ درصد کاهش یافته است. 
سرهنگ جمشــید محبت خانی در گفت وگو 
با »ایســنا« درباره شــدت و وســعت آتش 
سوزی های طی یکسال اخیر مناطق چهارگانه 
اظهار کرد: از اول ســال بارندگی های خوبی 
اتفاق افتاد و رویش های یکســاله طبیعی از 
نظر تراکم در وضعیت خوبی قــرار گرفت. به 
دلیل اینکه اجازه نمی دهیم دام ها به ویژه در 
پارک ملی وارد شوند، درختان بعد از گذشت 
زمانی یعنی طی ماه های خرداد، تیر، مرداد و 
شهریور خشک می شوند؛ بنابراین، پتانسیل 
بسیار بالایی برای آتش گرفتن دارند. در این 
شرایط اطفای حریق بســیار دشوار است. ما 
قبلًا تجربه اش را داشتیم و رزمایش هایی با 
همکاری جنگلبانی، ســازمان منابع طبیعی، 
یگان های انتظامی، بسیج و آتش نشانی در 
سطوح استانی، شهرســتانی و بخش برگزار 
کردیم. او ادامه داد: بر اســاس میزان بودجه 
تجهیزات اطفــای حریق را خریــداری و به 
استان ها ارســال کردیم. پیش بینی حریق را 
کرده بودیم و آتش سوزی  در مناطق چهارگانه 
نسبت به سال گذشــته کاهش 3۰ درصدی 
پیدا کرد اما از نظر متراژ آتش سوزی ۵ درصد 
افزایش یافت. بیشــترین حریق را هم پاییز 
در استان کرمانشــاه تجربه کردیم. متأسفانه 
بالغ بر ۸۰ درصد دلایل آتش ســوزی های ما 
انسانی اما غیرعمدی است. عامل های طبیعی 
مثل گرمای هوا، تابش خورشید و رعد و برق 
درصد بسیار کمتری را در وقوع حریق  به خود 
اختصاص داده اســت.وی خاطرنشان کرد: 
مردم هنگام حضور در طبیعت دقت بیشتری 
داشته باشند. در محل های پیش بینی شده 
آتش روشــن کنند و در محل هــای دیگر تا 
حد امکان آتش روشــن نکنند و غذای پخته 
همراه خود داشته باشــند. رعایت این  نکات 
 می تواند باعث پیشــگیری از وقوع حریق در 

مناطق چهارگانه شود.

هلنا دختربچه ۱۱ساله اصفهانی است که پس از ۱۲۰ روز گم شدن شایعه پیدا شدنش مطرح شــده است، اما خانواده او تکذیب کرده اند و همچنان چشم انتظار 
هستند. هلنا سادات احمدی دختربچه ۱۱ ساله اصفهانی است که در تاریخ ۱۰ خرداد ۱۴۰3 شمسی، به همراه خانواده اش به پارک ناژوان این شهر رفته بود حدود 
۹ شب ناپدید شد. »ایسنا« پیش  از این، ماجرای گم شدن هلنا را به روایت صدف سادات احمدی، خواهر بزرگ تر هلنا، منتشر کرده بود. احمدی ۹مهرماه بار دیگر 
و درباره خانواده و خواهرش به خبرنگار»ایسنا«  گفت: بیش از ۱۰۰ روز از گم شــدن خواهرم می گذرد اما ما اطلاعی از او نداریم. پدر و مادرم غم بزرگی را تحمل 

می کنند و حال و روز خوبی ندارند، اما به خداوند امیدوارند تا دوباره هلنا به خانه برگردد. 
او ادامه داد: پدر و مادرم می خواهند هرچه بیشتر خبر گم شدن هلنا از طریق رسانه های تصویری پخش شود. هنوز خیلی از مردم نمی دانند که خواهر من گم شده 
است. امیدواریم که از طریق نشر خبر و تصویر او خواهرم پیدا شود.  خواهر هلنا خاطرنشان کرد: چند وقتی است که به ما زنگ می زنند، پیام می دهند و می گویند 

هلنا پیدا شده است. این  موضوع شایعه است. افرادی این شایعات را در شبکه های اجتماعی درست کرده اند که به هیچ وجه واقعیت ندارد.

پس از گذشت ۱۲۰ روز؛

هلنا، دختربچه اصفهانی همچنان ناپدید است

وزیر کشور بازهم تأکید کرد: بیش از این امکان پذیرش اتباع را نداریم،طرد اتباع غیرمجاز در اولویت است

واینکپایانمیهمانیِبیمجوز!



»شکســت ســنگین یاران کریمی مقابل  مرضیه غفاریان
بشیکتاش« این آخرین خبری بود که روز 
گذشته در خصوص حضور لژیونرهای ایرانی شاغل در فوتبال اروپا وایرال 
شد. این روزها اینقدر حضور بازیکنان ایرانی در رقابت های اروپایی کساد 
شده که باخت 3 بر صفر تیم رده هفدهمی سوپرلیگ ترکیه در حضور 65 
دقیقه ای ملی پوش کشــورمان و در مصاف با تیم سوم این رقابت ها به 

سرخط خبرهای ورزشی درباره لژیونرها تبدیل می شود. 
حضور طارمی در ترکیب اینترمیلان را که فاکتور بگیریم پربیراه نیســت 
اگر بگوییم حضور ثابت علی کریمی با پیراهن کایسری اسپور ترکیه در 
مستطیل سبز مهمترین خبری است که از بازی ســتاره های ایرانی در 
قاره ســبز مخابره می شــود. این بازیکن اصفهانی که سابقه بازی برای 
سپاهان را هم در کارنامه دارد جزو معدود بازیکنانی است که این روزها در 
تیمی اروپایی بازی می کند؛ البته تیمی در رده های انتهایی جدول لیگ 
ترکیه! کمی آنطرف تر از مرز این کشور ترک زبان، در آتن هم یکی دیگر از 
ستاره های پیشین سپاهان بازی می کند؛ اما با ذکر این نکته که 6 هفته 
از سوپر لیگ یونان می گذرد و با اینکه آ.اک بر صدر جدول این رقابت ها 
تکیه زده احسان حاج صفی حتی یک دقیقه هم فرصت حضور در ترکیب 
تیمش را پیدا نکرده است. این مدافع 3۴ساله نیمکت نشین پیش از این 

یکی از بازیکنان ثابت آ.اک بود. 
علاوه بر کریمی وحاج صفی، اللهیار صیادمنش و علی قلی زاده هم در 

فصل جاری در قاره سبز به میدان می روند. با این تفاوت که صیادمنش 
که با پیراهن وسترلو در بلژیک بازی می کند همچنان پرفروغ در میادین 
ظاهر می شود. این ملی پوش 23 ساله که در 8 هفته گذشته ژوپیر لیگ 
3 گل به ثمر رســانده و 2 پاس گل داده و یکی از کلیدی ترین یاران تیم 
رده پنجمی این رقابت هاســت. اما قلی زاده در حالــی برای لخ پوزنان 
لهستان توپ می زند و در حضور 278 دقیقه ای خود برای این تیم یک گل 
و یک پاس گل در کارنامه اش ثبت کرده که در نقل و انتقالات تابستانی 
خبرهایی در باره حضورش در لیگ برتر ایران و پرسپولیس شنیده می شد. 
اما از طارمی و این چهار بازیکن که بگذریم حضور فوتبالیست های ایرانی در 
فوتبال اروپا به بازی چند ستاره جوان در لیگ برتر روسیه ختم می شود و 
ختم ماجرا! محمدجواد حسین نژاد، محمد محبی، محمد قربانی، کسری 
طاهری، امیرحسین ریوندی و سعید سحرخیزان، جوانان فوتبال ایران 
در حالی حضور در بالاترین سطح رقابت های باشگاهی فوتبال روسیه را 
برای ادامه فوتبال خود برگزیده اند که این کشور از حضور در هر گونه عرصه 
ورزشی بین المللی از جمله لیگ قهرمانان اروپا محروم است. با پیوستن 
ســامان قدوس، هافبک هجومی تیم ملی که پیش از این فقط در اروپا 
بازی می کرد به الاتحاد کلباء، علاوه بر اینکــه جمع ایرانی های این تیم 
اماراتی به سه بازیکن رســید یکی دیگر از ملی پوشانی که امید می رفت 
همچون گذشته در قاره ســبز به میدان برود هم راهی آسیا شد تا در 31 
سالگی با پوشیدن پیراهن ببرها بازی در ادونک لیگ را تجربه کند. در این 

میان فقط مانده کریم انصاری فرد و علیرضا جهانبخش، 2 لژیونر ایرانی 
بدون تیم که اگر آنها هم بخواهند در آخرین سال های فوتبالشان راهی 
آسیا شوند جمع بازیکنان ایرانی شــاغل در اروپا کمی بیش از انگشتان 
دو دست خواهد بود که 6 تای آنها هم در روسیه بازی می کنند؛ در لیگی 
 که سردار آزمون با درخشش درآن شهره شــد اما این روزها نه خبری از 
فروغ ســتاره ها در این بازی ها به گوش می رســد نه حتی اگر عملکرد 
 درخشــانی در آســمان فوتبال روســیه از خود برجای بگذارند آنچنان 

دیده می شوند که بتوانند راه سردار را طی کنند. 
از اینها بدتر اینکه اوضاع حاج صفی و انصاری فرد، دو کاپیتان سابق تیم 
ملی در 3۴ سالگی در هاله ای از ابهام قراردارد و جهانبخش، کاپیتان این 
روزهای ایران هم بعد از جدایی از فاینــورد فعلًا بی تیم مانده و هر روز به 
تیمی جدید لینک می شود. تازه ترین خبری که در باره این وینگر 31 ساله 
وایرال شده این است که با رنجرز اسکاتلند به توافق رسیده؛ با این تفاسیر، 
بوی بهبود از اوضاع فوتبال ایران با این وضع ترانسفر ستاره ها به تیم های 
نه چندان مطرح و لیگ های نه چندان معتبر شنیده نمی شود. برای پی 
بردن به عمق فاجعه کافی است کمی تاریخ فوتبال ایران و خروجی های 
لیگ این کشــور به تیم های معتبرتر را ورق بزنید، از زمانی که علی دایی 
کاپیتان اسبق تیم ملی ایران با پوشیدن پیراهن بایرن مونیخ در بوندسلیگا 
توپ می زد گرفته تا زمانی که مسعود شجاعی دیگر کاپیتان پیشین ملی 

پوشان کشورمان عضو تیم لاس پالماس اسپانیا بود؛ اما حالا  چی؟!

تماشای دیدار تیم های والیبال گیتی پسند و سایپا در هفته نخســت رقابت های لیگ برتر والیبال مردان باشگاه های کشور در سالن شهدای مخابرات اصفهان 
رایگان اعلام شد. مدیر اطلاع رســانی و امور بین الملل باشگاه گیتی پسند درباره نخســتین دیدار تنها نماینده اصفهان در لیگ برتر والیبال گفت: دیدار تیم های 
گیتی پسند و سایپا روز چهارشنبه 11 مهر)امروز( در سالن شهدای مخابرات اصفهان برگزار خواهد شــد و تماشای این دیدار برای هواداران رایگان است. جواد 
شریف در گفت و گو با »ایرنا« ادامه داد: ساعت ورود به ورزشگاه 15:3۰ اعلام شده است و امیدواریم هواداران گیتی پسند مانند فصل گذشته حضور پرشوری 
داشته باشند. وی تصریح کرد: تیم والیبال گیتی پسند امســال نیز به دنبال حضور مقتدرانه در لیگ برتر است و از این  رو مدیران باشگاه طبق فهرست مورد نیاز 
سعید عقیلی، سرمربی تیم والیبال باشگاه در ماه های گذشته با چند بازیکن جدید به توافق رسیدند و قرارداد تعدادی از بازیکنان تمدید شد. شریف گفت: گیتی 
پسند امسال جوان ترین تیم لیگ برتر والیبال است، در دوران آمادگی برای شروع لیگ برتر 2 بازی تدارکاتی با سپاهان انجام داد و در تورنمنت چهار جانبه تهران 
نیز شرکت کرد که در یکی از این دیدارها با مصدومیت علیرضا مباشری بازیکن باتجربه ایران که عضو تیم ملی است مواجه شد. وی اظهار امیدواری کرد که این 

بازیکن هرچه سریع تر به میدان بازی بازگردد.

تماشای دیدار تیم های والیبال گیتی پسند و سایپا رایگان است

1100 میلیاردِ ناقابل هزینه اخراج تن هاگ!
طبق گزارش سایت گل، اگر منچستریونایتد در تابستان تن هاگ را اخراج می کرد نزدیک به 7.5 میلیون 
پوند سود می برد! به گزارش »فارس«، چیزی که تا الان مشخص شــده، حمایت از تن هاگ به رغم 
شکست خفت بار در اولدترافورد مقابل تاتنهام است. سرمربی هلندی در 2 بازی آینده منچستر یونایتد 
مقابل پورتو و استون ویلا پیش از بازی های فیفادی روی نیمکت شیاطین سرخ می نشیند ولی پس 
از آن هیچ چیزی معلوم نیست! در این زمان گفته می شود منچستر یونایتد شدیداً علاقه مند به جذب 
سیمونه اینزاگی، سرمربی اینتر میلان است ولی بعید است بتواند در میانه فصل سرمربی موفق اینتر 
را به اولدترافورد است؛ چیزی که تا الان به گوش می رسد حمایت از رود فان نیستلروی تا انتهای فصل 
و انتخاب یک سرمربی مطمئن برای فصل جدید است! این در حالی است که ریچارد مارتین، خبرنگار 
سایت گل مدعی شد که از زمان تمدید یکساله قرارداد تن هاگ، اخراج او اکنون 17.5 میلیون پوند برای 
باشگاه هزینه خواهد داشت. این مبلغ 7.5 میلیون پوند بیشتر از زمانی است که آنها قبل از تابستان او را 
جایگزین می کردند. جیمز دانکر، خبرنگار تلگراف نیز مدعی شد که منچستر یونایتد اصلًا آماده اخراج 
تن هاگ نیست و برای همین علاقه مند به ابقای اوست. شاید مبلغ فراوانی که باید باشگاه در اختیار 
سرمربی هلندی بگذارد، یکی از علت های ماندن تن هاگ باشد؛ آن هم در شرایطی که رسانه ها و کاربران 
مجازی معتقدند که باید سرمربی منچستر یونایتد اخراج شود. در اوایل سال میلادی، باشگاه 25۰ نفر 
از کارکان خود را اخراج کرد تا در آینده صرفه جویی کند، با این حال اخراج هلندی در حال حاضر نیمی از 
مبلغ پس انداز از دست دادن شغل را در پی خواهد داشت. سایت سنتردویل، در گزارشی نوشت که »با 
توجه به تمرکز باشگاه بر پیامدهای مالی، احتمال تغییر در کادر فنی منچستر یونایتد بسیار کم است«!

احتمال محرومیت دروازه بان بایرن
توهین اسون اولرایش، دروازه بان بایرن مونیخ، به سیمون رولفس، مدیر ورزشی بایر لورکوزن، برای او 
پیامدهایی به دنبال خواهد داشت. به گزارش "ورزش سه"، در شبکه های اجتماعی ویدیویی از اسون 
اولرایش منتشر شده که نشان می دهد او انگشتش را به سمت سیمون رولفس دراز می کندو فریاد 
می زند:»هی! هی، سر جات بشــین، رولفس، تو یه احمقی!« رولفس در واکنش به این صحنه به 
بیلد گفت:»من نه آن را شنیدم و نه متوجه شدم. هر کسی مسئول سطح کلمات خود است.« اما این 
توهین می تواند برای اولرایش پیامدهایی داشــته باشد. کمیته کنترل فدراسیون فوتبال آلمان برای 
این موضوع تحقیقاتی را آغاز می کند. سپس دروازه بان بایرن برای ارائه توضیح احضار خواهد شد. در 
صورت اثبات اتهام، اولرایش با جریمه مالی و یا حتی محرومیت روبه رو خواهد شد. یک مورد مشابه 
در ســال 2۰15 اتفاق افتاد: در آن زمان، کوین دی بروینه، بازیکن وولفسبورگ، یک توپ جمع کن 16 
ساله را مورد توهین قرار داد و مجبور به پرداخت 2۰ هزار یورو جریمه شد. همچنین در مارس 2۰23، 
رامی بنسبینی، که آن زمان در گلادباخ بازی می کرد، کمی قبل از پایان بازی دو کارت زرد دریافت کرد. 
در مسیر به سمت رختکن، این بازیکن الجزایری به داور توهین کرد. فدراسیون فوتبال آلمان او را علاوه 
بر محرومیت ناشی از کارت قرمز، برای یک بازی دیگر نیز محروم کرد. او همچنین جریمه ای به مبلغ 

15 هزار یورو دریافت کرد.

امباپه حاضر و آماده برای لیگ قهرمانان
کیلیان امباپه پس از غیبت در بازی دربی مادرید برای دیدار لیگ قهرمانان اروپا آماده شد. به گزارش 
»فارس«، در چارچوب بازی دوم لیگ قهرمانان اروپا، رئال مادرید امشــب میهان لیل در استادو پیر 
موری اســت. امباپه که در بازی دربی مادرید به دلیل مصدومیت در ترکیب رئال حضور نداشــت با 
تصمیم آنچلوتی به ترکیب بازگشت. پیش از این گفته شده بود که امباپه دیدار لیل و ویارئال را به دلیل 
مصدومیت از دست می دهد ولی ریکاوری او زودتر از موعد انجام شد تا ستاره بزرگ در اختیار کارلتو 
باشد. روز گذشته خبرِ مصدومیت تیبو کورتوا نیز منتشر شــد تا رئال مادرید در مصاف با لیل علاوه بر 

دروازه بان خود در غیاب آلابا، امباپه، دیاز و سبایوس حاضر شود.

خبر روز

وینگر گاندوها: 

 ذوب آهن برای 
کسب سهمیه می جنگد

وینگر تــازه وارد ذوب آهن با وجود شکســت 
این تیم برابر فولاد، تأکید کرد شاگردان محمد 
ربیعی برای کسب ســهمیه آسیا می جنگند. 
مهدی ممــی زاده در گفت وگو با »تســنیم»، 
درباره شکســت تیمش برابر فولاد خوزستان 
اظهار کرد: بازی سختی داشتیم، انصافاً فولاد 
در این فصل با یحیی گل محمدی تیم خوبی 
شده است. ما در نیمه اول اشتباهاتی داشتیم 
که باعث شــد فولاد چند موقعیت به دســت 
بیاورد، ولی در نیمــه دوم چند فرصت خوب 
داشــتیم. فولاد با فشــار و پرس از جلو قصد 
داشــت بازی خودش را به ما دیکته کند و در 
مجموع فکر می کنم در این بازی مثل همیشه 
نبودیم. وینگر 2۴ ســاله ذوب آهــن در ادامه 
خاطرنشان کرد: در نهایت بازیکنان فولاد بهتر از 
موقعیت های شان استفاده کردند و متأسفانه 
اولین باخت در لیگ امسال را تجربه کردیم. 
وی تصریح کرد: ما امسال تیم خوبی داریم و 
برابر سه مدعی قهرمانی هم 5 امتیاز گرفتیم. 
ممی زاده گفت: هدف ذوب آهن در این فصل 
رسیدن به سهمیه آسیاســت و برای رسیدن 
به این هدف باید تــلاش کنیم و بجنگیم. وی 
افزود: بازی بعدی ما هم بــا آلومینیوم اراک 
اســت که باید این باخت را در زمین خودمان 
جبران کنیم. بازی های امســال واقعاً سخت 
است و باید کمترین اشتباه را داشته باشیم تا 
نتایج خوبی بگیریم. ممی زاده در مورد وضعیت 
خودش در ذوب آهن تصریح کرد: خوشحالم 
که در این تیم حضــور دارم و تلاش می کنم تا 
در این فصل بهترین عملکرد را داشته باشم. 
مهدی ممی زاده، وینگر 2۴ ساله فوتبال ایران 
که ســابقه بازی در تیم های گل گهر سیرجان، 
نفت آبادان و خیبر خرم آباد را در کارنامه دارد، 
فصل گذشته یکی از بازیکنان تأثیرگذار گل گهر 
بود و یک گل در جــام حذفی و یک گل هم در 
لیگ برتر برای تیم سیرجانی به ثمر رساند. این 
بازیکن جوان در بازار تابســتانی پیش فصل 
بعد از تأیید فنی توسط محمد ربیعی سرمربی 

ذوب آهن به جمع گاندوها پیوست.

فوتبال جهان

عکس خبر

واکنش جالب AFC به 
گل به خودی حسینی!

اســتقلال در هفته دوم لیگ نخبگان آسیا 
مقابل السد با نتیجه 2 بر صفر بازنده بازی 
شد. گل اول این مســابقه با اشتباه و گل به 
خودی دروازه بان اســتقلال به ثمر رســید. 
AFC بــا انتشــار فیلم ایــن گل در صفحه 
رسمی خود نوشت: »این صحنه ای است که 

حسینی دوست دارد آن را فراموش کند.«

در شــرایطی که قرار بود لیگ برتر بسکتبال 12 مهر 
آغاز شود، دوشنبه شب اعلام شد که این رقبات ها با 

یک هفته تأخیر آغاز می شود. 
با توجه به درخواست هفت تیم حاضر در لیگ برتر 
بسکتبال ایران، ســازمان لیگ تصمیم گرفت آغاز 
مسابقات فصل جدید را یک هفته به تعویق بیندازد. 
این تیم ها در نامه ای به سازمان لیگ بسکتبال ایران 
درخواست داشــتند تا برای تکمیل و آماده سازی 
بیشتر، زمان آغاز مسابقات به تعویق بیفتد که پس 
از بررسی و با توجه به شرایط تیم ها، سازمان لیگ 

تصمیم گرفت که این درخواست را بپذیرد. 
با این شرایط لیگ برتر بســکتبال به طور رسمی 1۹ 
مهر آغاز خواهد شد. این در حالی است که همچنان و 

تا لحظه تنظیم این خبر حضور پرافتخارترین تیم این 
رقابت ها در فصل جاری لیگ برتر در هاله ای از ابهام 
است. تیم بسکتبال ذوب آهن که تصمیم داشت در 
فصل جدید لیگ نباشد، بعد از رایزنی های بسیار در 
لحظات پایانی به لیگ برتر بازگشت و در قرعه کشی 
هم شرکت کرد اما بار دیگر صحبت درباره کناره گیری 
این باشگاه از لیگ برتر مطرح شده است. ذوب آهن 
که با معرفــی فــرزاد کوهیان به عنوان ســرمربی 
حضورش در لیگ را ادامه دار عنوان کرد، اکنون طبق 
شنیده ها به دلیل از دست رفتن زمان مناسب برای 
آماده سازی و جذب بازیکن تصمیم کناره گیری خود 
را بار دیگر در دستور کار قرار داده است. با این تفاسیر 
و با توجه به تأخیر یک هفته ای آغاز لیگ شاید بار 

دیگر مدیران این باشگاه اصفهانی تصمیم به حضور 
در این رقابت ها بگیرند. این چیزی است که تا امروز 

باید نتیجه قطعی آن اعلام شود. 
این در حالی است که گلنور اصفهان، در فصل جاری 
به این رقابت ها راه یافته و در صورت ادامه فعالیت 
ذوب آهن در این رقابت ها، اصفهان دو نماینده در 

لیگ برتر بسکتبال خواهد داشت. 

آغاز لیگ برتر بسکتبال با یک هفته تأخیر

استقلال، قربانیِ بهترین بازیکن آسیا
یک رسانه قطری دلیل اصلی باخت استقلال مقابل السد را درخشــش »ماشین گلزنی عنابی« 
دانست. به گزارش »فارس«، »اکرم عفیف، فرمانده الســد مقابل استقلال«، این تحلیل نشریه 
الوطن قطر از دلیل اصلی پیروزی تیم قطری مقابل شاگردان نکونام است. عفیف در سال جاری 
38 بازی برای السد انجام داده و در به ثمررسیدن ۴7 گل تأثیرگذار بوده تا بهترین مهاجم سال آسیا 
لقب بگیرد. دیدار استقلال و السد به میزبانی دوحه برگزار شــد و در نهایت آبی پوشان پایتخت با 
نتیجه 2 بر صفر شکست خوردند. این دومین پیروزی السد در ۹ تقابلش با استقلال است. نشریه 
الرایه می نویسد که اکرم عفیف با درخشش در بازی با استقلال »سانچز، سرمربی السد را از خطر 
اخراج نجات داد«. بر اساس گزارش رسانه قطری، عفیف در سال 2۰2۴ بیشترین گل و پاس گل 
را در میان مهاجمان قاره کهن داده و آمار نشــان می دهد که او »شانس اول جایزه بهترین بازیکن 

سال آسیا« است.

موضع گیری فدراسیون فوتبال در مورد حریف تراکتور
رئیس فدراســیون فوتبال به خودداری تیم هندی از حضور در ایران اشاره کرد و گفت: با مسئولان 
کنفدراسیون فوتبال آسیا صحبت های لازم را درباره اقدام غیراخلاقی باشگاه هندی داشته ایم. به 
گزارش »مهر«، مهدی تاج درباره عدم حضور نماینده هند در تبریز برای دیدار با تراکتور ایران درباره 
لیگ قهرمانان آسیا عنوان کرد: در شرایطی که رقبای پرسپولیس و سپاهان به کشورمان سفر کردند 
و حتی ناظران رقابت تراکتور هم در تبریز حضور یافتند اما نماینده هند در یک اقدام عاری از منطق 
و کاملًا دور از انتظار به ایران نیامد که این موضوع صرف نظر از تنبیهات قانونی کنفدراسیون فوتبال 
آسیا، در بین عمومیت هواداران فوتبال در قاره کهن هم بازتاب بسیار منفی داشته است. وی افزود: 
در این زمینه با مسئولان کنفدراسیون فوتبال آسیا، صحبت های لازم را درباره این اقدام غیراخلاق 
داشته ایم. خوشــبختانه ایران عزیزمان همچون همیشــه در امنیت کامل به سر می برد و حضور 
متعدد و گسترده تیم های خارجی در این مرز و بوم بدون هیچ مشکلی موید این بحث است. تاج 
خاطرنشان کرد: به صورت کلی مطابق قوانین کنفدراســیون در صورت انصراف تیم پس از شروع 
مسابقات جرایمی در نظر گرفته می شود که عبارتند از: »1 - نتایج کلیه مسابقات قبلی تیم خاطی 
ابطال می شود، 2 - 5۰۰۰۰ دلار جریمه نقدی، 3 - اخراج از حداقل یک دوره از مسابقات مربوطه و 

۴ - احتمال اخراج از کلیه مسابقات«.

علیپور  بهترین بازیکن دیدار پرسپولیس-پاختاکور
علی علیپور، مهاجم تیم پرسپولیس به عنوان بهترین بازیکن دیدار 

این تیم برابر پاختاکور ازبکستان انتخاب شد.
به گزارش »ایسنا«، تیم های پرسپولیس و پاختاکور از ساعت 
1۹:3۰ دوشنبه شب در رقابت های هفته دوم لیگ نخبگان آسیا 

به مصاف هم رفتند که این دیدار با نتیجه یک بر یک مساوی 
به پایان رســید. علی علیپور که تک گل پرسپولیس را در 
دقیقه یک به ثمر رساند، در پایان دیدار به عنوان بهترین 

بازیکن زمین انتخاب شــد. مهاجم پرسپولیس پس 
از ایــن توقف تیمــش در تهران در مصــاف با حریف 
ازبکســتانی گفت: »هنوز بازی های زیادی داریم. در 
شرایط ملی باید یک ساختار خوب شــکل بگیرد و به 

جای تمرکز روی نتیجه باید روی زیر ساخت ها کار کنیم. 
خیلی بد اســت که این را می گویم اما بــا آب یخ دوش 

گرفتیم.«

مستطیل سبز
چهارشنبه  11 مهر 1۴0۳ / ۲۸ ربیع الاول  1۴۴۶ / ۲  اکتبر  ۲0۲۴ / شماره ۴1۸۹

چرا دروازه تیم های معتبر اروپایی به روی بازیکنان ایرانی بسته است؟

بی سلیقگی ستاره ها یا بی میلی خریداران



طی ۶ ماه نخست سال انجام شد

جمع آوری ۱۱۳ خودروی فرسوده از معابر شهر اصفهان
مدیرکل پیشــگیری و رفع تخلفات شهری شــهرداری اصفهان گفت: طی شش ماه نخست سال 
جاری در راستای جمع آوری خودروهای فرســوده رهاشده در معابر شــهر ۵۶۴ اخطاریه صادر و 

۱۱۳دستگاه از این خودروها جمع آوری شده است. 
مصطفی مرادیان نژاد در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به اقدامات و فعالیت های اداره کل پیشگیری 
و رفع تخلفات شهری شهرداری اصفهان طی شش ماه نخست سال جاری اظهار کرد: برای رفع و 
پیشگیری از تخلف سد معبر، در این مدت ۱۴ هزار و ۶۳۲ تذکر و ۴۸۰۴ اخطار صادر و تخلف ۱۴هزار 
و ۶۰۱ متصدی صنفی رفع شــده اســت. وی افزود: ۳۵۳۷ اخطاریه با موضوع جلوگیری از نصب 
تابلوهای غیرمجاز در فروردین، اردیبهشت، خرداد، تیر، مرداد و شهریور سال جاری صادر و ۱۳۲۴ 

مورد نیز رفع تخلف شده است. 
مدیرکل پیشــگیری و رفع تخلفات شهری شــهرداری اصفهان با بیان اینکه در شش ماه نخست 
سال جاری در راســتای جمع آوری خودروهای فرســوده رها شده در معابر شــهر ۵۶۴ اخطاریه 
صادر و ۱۱۳دستگاه از این خودروها جمع آوری شده اســت، گفت: در این مدت از بساط گستری و 
دست فروشی ۱۱۵۷ نفر جلوگیری شد و ۶۷۰ متکدی در این کلان شهر هدایت و ساماندهی شدند. 
مرادیان نژاد با بیان اینکه طی فروردین، اردیبهشــت، خرداد، تیر، مرداد و شــهریور سال جاری در 
بخش کنترل ساختمان برای جلوگیری از ادامه فعالیت و تعطیلی کارگاه های ساختمانی متخلف 
یا بدون مجوز و پروانه از ۷۲ مورد احداث زمین بایر جلوگیری شــده اســت، گفت: در این مدت از 
افزایش طبقات ۵۷۲ ساختمان، تعمیرات داخلی غیرمجاز ۲۲۵۴ ساختمان، تبدیل وضعیت ۶۱۰ 
ساختمان و فعالیت ۸۰۱۹ کارگاه ســاختمانی متخلف نیز جلوگیری شده است. وی ادامه داد: در 
شش ماه نخست سال جاری در راستای اجرای بند ۲۰ قانون شــهرداری ها مبنی بر رفع مزاحمت 
کارگاه های صنفی مزاحم از طریق اجرای تمهیدات و تعطیلی، ۸۹ رأی قضایی، بر اســاس بند ۱۴ 
قانون شهرداری ها مبنی بر رفع خطر از بناهای حادثه آفرین، چاله ها و اشیای مشرف به معابر عمومی 
۱۸۱ رأی اجرا شده است. مدیرکل پیشگیری و رفع تخلفات شهری شهرداری اصفهان تصریح کرد: 
در راستای اجرای ماده ۱۱۰ قانون شهرداری ها، طی شش ماه ابتدای سال جاری ۵۲۹ رأی در این 
کلان شهر اجرا شده است. مرادیان نژاد با اشاره به اقدامات مدیریت پیشگیری و رفع تخلفات شهری 
در بخش کنترل دفع ضایعات ساختمانی در سطح شــهر همچون تعطیلی کارگاه های ایجادکننده 
سد معبر و پیشگیری از تخلیه مصالح و نخاله در معابر عمومی اظهار کرد: در این زمینه ۴۹۴۸ اخطار 

صادر و ۱۰۵۹ کارگاه ساختمانی متخلف نیز تعطیل شده است.

مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز  شهرداری اصفهان:

درختان چنار سطح شهر اصفهان تجدید قوا می شوند
مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شــهرداری اصفهان گفت: امیدواریم تا پایان مهر بتوانیم 

درختان چناری که به دلیل گرمای هوا دچار زوال شدند را تجدید قوا کنیم.
مجتبی حق شناس در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به گرمای شــدید هوا در سال جاری اظهار کرد: 
تعدادی از درختان چنار در ســطح شهر دچار زوال شدیدی شــده اند که در این خصوص مذاکرات 
بسیاری شده اســت. وی افزود: سال گذشــته نیز طی انجام طرح های آموزشی و آزمایشی روی 
درختان چنار، این درختان مورد درمان و تزریق مواد غذایی قرار گرفتند. مدیرعامل سازمان پارک ها 
و فضای سبز شهرداری اصفهان تصریح کرد: تا پایان مهر تزریق مواد غذایی به تنه درختان چنار در 
سطح شهر و محورهایی که در مناطق مشخص شده است اتفاق خواهد افتاد. حق شناس ادامه داد: 
شهروندان باید بدانند علاوه بر اینکه سرما موجب ریزش برگ درختان می شود، گرما نیز تأثیر بسیاری 
بر ریزش برگ سبز درختان خواهد داشت. وی خاطرنشان کرد: امیدواریم تا پایان مهر با تزریق مواد 
غذایی به تنه درختان چناری که به دلیل گرمای هوا دچار زوال شدند، همچنین با آبیاری سنگین و 

افزایش تعداد دفعات آبیاری بتوانیم این درختان را تجدید قوا کنیم.

»مرکز همایش های بین المللی اصفهان« در مسیری پر فراز و نشیب

و همچنان »ناتمام«!
مرکز همایش های بین المللی به عنوان پروژه ای شــاخص در اصفهان و 
نمونه ای فاخر در خاورمیانه با هدف میزبانی اجلاس ســران کشورهای 
غیرمتعهد احداث شد؛ هم اکنون این پروژه به مرحله بهره برداری رسیده و 
قابل استفاده است، اما بعضی زیرساخت های آن از  جمله هوشمندسازی، 

پارکینگ و سالن های جنبی هنوز تکمیل نشده است.
به گزارش »ایمنا«، ســاخت مجموعه ســالن های مرکز همایش های 
بین المللی اصفهان )سالن اجلاس سران( به عنوان یک طرح چندمنظوره 
با هدف میزبانی اجلاس سران کشورهای غیرمتعهد در ایران آغاز شد؛ این 
 پروژه در خاورمیانه نمونه ای فاخر اســت که باید برای بهره برداری از آن از 

یک مدیریت قوی استفاده کرد.
اصل پایه ریزی و احداث این پروژه ابتدای دهه ۹۰ و بنا به درخواست دولت 
وقت بود؛ آن زمان اصفهان برای تعامل با دولت پیشتاز شد، به همین دلیل 
سعی شده اســت در دوره کنونی این پروژه به حد مطلوبی از بهره برداری 
برســد. زمین ۷۲ هکتاری این مجموعه به اندازه یک شهرک مسکونی 
۱۰هزارنفری است؛ منطقه ای دیپلماتیک که برای احداث کنسولگری ها 
پیش بینی شده و مذاکرات آن با وزارت امور خارجه نیز انجام شده است.

این سالن همایش، دومین سالن سران در ایران محسوب می شود، زیرا 
برای اجلاس های بین المللی ظرفیت سالن تهران کافی نیست، به همین 
دلیل برای ســاخت این سالن اجلاس بین شهرهای شــیراز و اصفهان 

اختلاف نظر بود که در نهایت شهر اصفهان انتخاب شد.
پس از انتخاب شــهر اصفهان توافقنامه ای بین دولت وقت و شهرداری 
امضا شد که طبق آن، شهرداری حدود ۵۰ هکتار زمین به ساخت این سالن 
همایش اختصاص داد که در حال حاضر به ۷۰ هکتار رسیده است، دولت 

نیز بودجه ۱۰۰ میلیارد تومانی برای ساخت این مجموعه در نظر گرفت.
قرار بود نخســتین اجلاس سران غیرمتعهد، ســال ۹۱ در مرکز همایش 
اجلاس اصفهان برگزار شــود، اما این مرکز برای اجلاس آماده نشد، زیرا 
دولت به تعهدات مالی خود عمل نکرد و تنها ۲۰ میلیارد تومان از ۱۰۰ میلیارد 
تومان را برای ساخت این مرکز پرداخت کرد؛ اجلاس سران غیرمتعهد در 
تهران برگزار شد و در سال های بعد با اهتمام شهرداری، ۸۰ درصد اعتبار 

باقی مانده برای ساخت این مرکز تأمین شد.

لزوم ورود بخش خصوصی برای تکمیل و پویایی پروژه سالن اجلاس
رسول میرباقری، رئیس کمیسیون عمران، معماری، شهرسازی و بافت 
تاریخی شورای اسلامی شــهر اصفهان به »ایمنا« اظهار می کند: سالن 
اجلاس یکی از پروژه هایی اســت که در کمیســیون عمران، معماری و 
شهرســازی هر چند ماه یک بار به عنوان پروژه ای شــاخص برای رصد 

پیشرفت فیزیکی مطرح می شود، همچنین به دلیل اهمیت این پروژه 
برگزاری جلسات و بازدیدهایی از این مرکز تنظیم و برنامه ریزی شد.

وی می افزاید: سالن اجلاس قراردادهای متعدد با پیمانکاران مختلفی 
دارد و در مرحله نخست سیاست بر آن اســت که سالن های جنبی این 
مرکز راه اندازی شود. رئیس کمیســیون عمران، معماری، شهرسازی و 
بافت تاریخی شورای اسلامی شهر اصفهان تصریح می کند: مشکلی در 
خصوص استعلامات آتش نشانی وجود داشت که جلساتی در کمیسیون 
عمران با کارشناسان متخصص اداره سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی 
شهرداری اصفهان در این مورد برگزار شد و با دستور کار این موضوع، بعضی 

موانع و مشکلات ایمنی، اطفا و اعلام حریق برطرف شد.
میرباقری می گوید: طی قراردادی که با شرکت نیک اندیش بسته شده 

است، در شرف آغاز اجرای این پروژه مهم هستیم.
وی می گوید: مرکز همایش ها یک پروژه مهم در این کلان شهر محسوب 
می شود که در ادوار مختلف مدیریت شــهری برای آن زحمات بسیاری 
کشیده شده است، از این رو اگر سالن اجلاس به پایان برسد، باید سیاست 
بر این نحو باشد که درِ آن به روی گروه های مختلف علمی و فرهنگی باز 

باشد و برنامه های متنوع و جذابی در آن برگزار شود.
رئیس کمیسیون عمران، معماری، شهرســازی و بافت تاریخی شورای 
اسلامی شهر اصفهان با تأکید بر اینکه سالن اجلاس ظرفیت بسیار خوبی 
برای برگزاری همایش های بین المللی در سطح جهانی دارد، خاطرنشان 
می کند: سال گذشته جشنواره فیلم کودک و نوجوان در این مرکز برگزار شد 
و استقبال بی نظیری از آن به عمل آمد. میرباقری اضافه می کند: در بحث 
بودجه سالانه ردیفی از شــهرداری مرکزی و منطقه ۶ شهرداری اصفهان 
برای تکمیل نازک کاری ایــن پروژه پیش بینی می شــود که امیدواریم 
با همت مدیریت شــهری بخشــی از فازهای این مرکز به زودی افتتاح 
شود و در اختیار شهروندان قرار گیرد. وی تأکید می کند: برای جذابیت و 
رونق بخشی به این پروژه بهترین گزینه در مرحله نخست مشخص کردن 
حوزه بهره بردار است، سپس امید است تا با ورود بخش خصوصی به این 
موضوع و برگزاری مراسم مختلف از جمله مناسبت های ملی و مذهبی 

و کنفرانس های بین المللی در آن بتوانیم این مرکز را فعال و پویا کنیم.

سالن اجلاس، بزرگ ترین سایت مرکز همایش های بین المللی کشور 
است

اصغر کشاورزراد، معاون عمران شهری شهردار اصفهان با اشاره به مرکز 
همایش های بین المللی امام خامنه ای )مدظله العالی( به عنوان یکی از 
مهم ترین پروژه های این کلان شهر به خبرنگار »ایمنا« اظهار می کند: این 

مجموعه دارای سالن اصلی و ســالن های جانبی همچون هال، سالن 
چندمنظوره، ســینما و فضاهای فوقانی، فضای ارتباطی )لابی( و پلازا با 
مساحت حدود ۱۰۰۰ متر مربع است و قابلیت برگزاری مراسم در فضای 
باز را نیز دارد. وی با بیان اینکه برای احداث این مرکز در کنار حلقه ترافیکی 
شرق اصفهان، سایتی با مساحتی حدود ۷۲ هکتار در نظر گرفته شده که در 
حال حاضر بزرگ ترین سایت مرکز همایش های بین المللی کشور است، 
می افزاید: یکی از ویژگی های بارز این مرکز همایش، توپوگرافی طبیعی 
زیبای آن بوده و دسترسی اصلی از آزادراه رینگ چهارم شهر اصفهان در آن 

به خوبی پیش بینی شده است.
معاون عمران شــهری شــهردار اصفهان تصریح می کند: سالن اصلی 
همایش که فضای اصلی این مرکز است در مرکز نیم کره قرار دارد، جایگاه 
مهمانان ویژه در طبقه همکف و تماشاگران در چهار جایگاه مجزا در دو طبقه 
اول و دوم قرار گرفته است. کشاورزراد ادامه می دهد: از دیگر ویژگی های 
بارز این منطقه، فضای سبز و محوطه سازی انجام شده در مجموعه است 
که متراژ آن به بیش از ۱۵ هکتار می رسد، ســاخت یک هتل ۵ ستاره با 
۲۵۰ اتاق و ۲۳ سوئیت در ۱۲ طبقه با مساحتی حدود ۶۵ هزار متر مربع، 
راه انــدازی مرکز تجاری با مســاحت ۲۶۵ هزار متر مربع و نیز ســاخت 
ســاختمان اتاق بازرگانی صنایع معادن و کشــاورزی استان اصفهان از 

برنامه های در دست احداث در این مرکز خواهد بود.
وی می گوید: سالن همایش هشت دستگاه ویلای VIP دارد که مساحت 
هر ویلا ۴۵۰ متر مربع است، این ویلاها با طرح هایی برگرفته از معماری 
ایرانی جهــت پذیرایی از میهمانــان در زمان حضور در ایــن مجموعه در 
نظر گرفته شده اســت که برای آن فضاهایی از جمله اتاق نشیمن، اتاق 
محافظان، اتاق کار و جلسات، ناهارخوری و فضاهایی با قابلیت امور رفاهی 

نیز پیش بینی شده است.
به گــزارش »ایمنــا«، مرکز همایش هــای بین المللی امــام خامنه ای 
)مدظله العالی( مجموعه ای بی نظیر و پروژه ای شاخص در شهر اصفهان 
اســت که امیدواریم با همت دولــت و ورود بخش خصوصــی به این 
 موضوع تکمیل شود و در اختیار شهروندان قرار گیرد، همچنین برگزاری 
 مراســم مختلــف ملــی و مذهبــی در آن موجــب پویایــی و رونــق

این مرکز مهم بین المللی شود.

با مسئولان
چهارشنبه  ۱۱ مهر ۱۴۰۳ / ۲۸ ربیع الاول  ۱۴۴۶ / ۲  اکتبر  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۸۹

رئیس مرکز ارتباطات مردمی شــهرداری اصفهان 
گفت: در تماس های اخیر شهروندان این کلان شهر 
با ســامانه ۱۳۷ مهمترین مســائل تأمین نکردن 
اعتبارات کافی بــرای اجرای پروژه های ســازمان 
نوسازی و بهسازی شــهر اصفهان بود؛ این موضوع 
موجب می شــود بعضــی پروژه ها آغاز نشــوند یا 
به دلیل کمبود منابع مالی در میانه کار متوقف شود.  

محمدتقی رفیعی در حاشــیه برنامــه »گوش به 
زنگ« که با موضوع رسیدگی به مسائل شهروندان 
و پیگیری تماس ها و درخواســت های پیشین آنها 
برگزار شد، اظهار کرد: ســازمان نوسازی و بهسازی 
شــهرداری اصفهان به دلیل رسالت تخصصی خود 
و حوزه هایی که بر عهده دارد، از جمله نهادهایی بود 

که منتظر حضور مسئولان آن در مرکز ۱۳۷ بودیم.
وی افزود: مشکلات مربوط به این سازمان، به ویژه 
در بعضی مناطق همچون مناطق ۱، ۳ و ۵ شهرداری 
اصفهان کــه دارای بافت تاریخی هســتند، همواره 
بســیار پر مخاطب و پرپیام بوده اســت.  رفیعی با 
بیان اینکه منطقه ۳ شــهرداری اصفهــان به دلیل 

وســعت بافت تاریخی خود، بیشــترین پیام ها و 
درخواست های شهروندی را به خود اختصاص داده 
است، تصریح کرد: طی جلساتی که با مدیر منطقه ۳ 
شهرداری اصفهان داشتیم، اغلب پروژه های سازمان 
نوسازی و بهسازی شــهر اصفهان مربوط به بافت 
فرسوده و بافت تاریخی منطقه ۳ شهرداری است؛ 
اگرچه بسیاری از این موارد قبلًا نیز مطرح شده بود، 
اما امروز به شــهروندان فرصت دادیم تا به صورت 
مستقیم مسائل خود را بیان کنند.وی بیان کرد: در 
بسیاری از نقاط شهر، طرح های مصوب منتظر اجرا 
است، اما به دلیل کمبود بودجه اجرای آنها به تأخیر 

می افتد یا زمان اجرای آنها طولانی می شود.

رئیس مرکز ارتباطات مردمی شهرداری اصفهان خبرداد؛

کمبود اعتبارات، چالش اصلی پروژه های نوسازی و بهسازی اصفهان

سخنگوی شهرداری اصفهان:

نصف جهان رنگ و بوی مقاومت و شهادت گرفت
سخنگو و مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان گفت: این روزها شهر اصفهان حال 
و هوای مقاومت، ایثار و شهادت به خود گرفته و شــهرداری اصفهان در راستای فضاسازی شهری 

تلاش کرده است وظیفه خود را به نحو احسن انجام دهد.
به گزارش خبرگزاری »ایمنا«، سیدعلی معرک نژاد در برنامه رادیویی »صدای شهر« ضمن تسلیت 
به مناسبت شهادت سیدحسن نصرا... و سردار نیلفروشان اظهار کرد: این روزها شهر اصفهان حال 
و هوای مقاومت، ایثار و شهادت به خود گرفته و شــهرداری اصفهان در راستای فضاسازی شهری 

تلاش کرده است وظیفه خود را به نحو احسن انجام دهد.
وی افزود: شــهرداری اصفهان چاپ و نصب بیلبوردهای تبلیغاتــی، ۵۶ تابلوهای بزرگ تبلیغاتی 
در سطح شهر، ۴۵۰ تابلوی نصب شــده بر چراغ های برق و ۸۸ تابلوی تک پایه، همچنین بیش از 

۳۰عرشه پل و دیواره شهری را به موضوع مقاومت اختصاص داده است.
سخنگو و مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شــهرداری اصفهان تأکید کرد: با نگاه حماسی به این 
موضوع توجه کرده ایم؛ هرچند این حادثه صدمه بزرگی اســت که به همه ما وارد شــده است، اما 
فضاسازی ها به منزله ابراز غم و اندوه، ایستادن و متوقف شدن نیست، زیرا در مکتب ما شهادت آغاز 
راه است. معرک نژاد گفت: ما به راه شــهادت افتخار می کنیم و امید داریم راه شهدا پُررهرو باشد و 

بتوانیم روحیه ایثار و شهادت و سیره اباعبدا... الحسین )ع( را در خود و فرزندانمان تقویت کنیم.
وی تصریح کرد: شهرداری اصفهان سعی کرده است به فضاسازی هایی که به وسیله نصب پرچم شده 
است یا مراکزی که در نظر دارند در سطح شهر به صورت میدانی وارد این عرصه شوند، کمک هایی 
را اختصاص دهد که در این فرصت از تمام نهادهای مردمی علاقه مند و توانمند برای حضور در این 

عرصه دعوت می کنیم.
سخنگو و مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: شهرداری نیز از نظر 
تعیین مکان ها و جانمایی آنها و بر اساس ضوابط و فرایندهای خود، پشتیبانی فرهنگی، اجتماعی و 
تبلیغاتی را از نهادهای مردمی خواهد داشت تا این مسیر که به برکت خون این شهید عزیز آغاز شده 

است، به اهداف عالی مدنظر رهبر معظم انقلاب برسد.
معرک نژاد گفت: با چاپ و نصب تخته شاسی ها و فضاســازی ها، ساختمان های شهرداری نیز به 
سمت و سوی موضوع مقاومت هدایت شده است و تلاش می کنیم وظایف خود را در این زمینه به 

بهترین شکل ممکن انجام دهیم.
وی با اشاره به فعالیت های بین المللی شهرداری اصفهان افزود: یکی از وظایف مدیریت شهری، 
توسعه فعالیت ها و اقدامات بین المللی و ارتقای برند شهر اصفهان در سطح جهان است، به همین 
منظور اداره امور بین الملل شهرداری اصفهان طی یک سال گذشته مکاتبات و دیدارهای خوبی را با 

اشخاص و مقامات عالی رتبه شهرهای جهان داشته است.
ســخنگو و مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شــهرداری اصفهان گفت: یکی از اقداماتی که ثمره 
برگزاری جلسات و انجام مذاکرات متعدد با طرف های چینی بود، امضای تفاهم نامه خواهرخواندگی 
بین شهر اصفهان و شهر هانگژوی چین بود؛ این شهر از نظر تاریخی، فرهنگی و اقتصادی قرابت های 

زیادی با شهر اصفهان دارد و فرصت های مناسبی را در اختیار شهر اصفهان قرار می دهد.
معرک نژاد گفت: پس از برگزاری جلســات متعدد، تفاهم نامه همکاری خواهرخواندگی دو شــهر 
اصفهان و هانگژو با امضای شهردار اصفهان، توسط هیئتی از مدیریت شهری اصفهان به طرف چینی 

ارائه شد و به امضای یائو گائویان، شهردار هانگژو رسید.
وی خاطرنشــان کرد: به زودی شاهد اضافه شدن شــهر »هانگژو« به ۱۵ خواهرخوانده دیگر شهر 

اصفهان خواهیم بود تا شانزدهمین خواهرخوانده اصفهان هانگژوی چین باشد.
ســخنگو و مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شــهرداری اصفهان ادامه داد: امیدواریم این اتفاق 
سرآغازی برای ارتباطات بین المللی و دارای نتایج اقتصادی، فرهنگی و گردشگری مناسب برای 

شهروندان اصفهان باشد.

خبر روزاخبار

بودجه و  
سیاست گذاری های کلان، 

۲ اصل برنامه ریزی در 
مدیریت شهری اصفهان

رئیس کمیســیون حقوقــی، برنامه ریزی و 
پایش مصوبات شورای اسلامی شهر اصفهان 
با اشــاره به تطبیق برنامه ریــزی و نظارت در 
مدیریت شهری طبق مصوبات این کمیسیون، 
گفت: بودجه و سیاســت گذاری های کلان دو 
 اصل برنامه ریزی در حیطه مدیریت شــهری 

این کلان شهر است. 
احمدرضا مصور در گفت وگــو با »ایمنا« اظهار 
کرد: در سیاست گذاری های کلان با شهرداری 
اصفهان مشکل نداریم؛ ابتدای فعالیت دوره 
ششم مدیریت شهری این کلان شهر نیز بیان 
کردم که قصد داریم در موضوع مبارزه با فساد، 
شــفافیت، تعمیق فعالیت های فرهنگی در 
محلات و بافت های شــهر، مباحث مربوط به 
شهروندان و تصویب بودجه متمرکز باشیم، اما 
در اجرا همیشه مشکلاتی وجود دارد. وی افزود: 
پیش از تصویب سیاست گذاری یا خط مشی، 
موضوعات مرتبط بــا برنامه ریزی مورد توجه 
است، اما به اجرا که می رسد مشکلاتی وجود 
دارد، چراکه یا قانون اجازه نمی دهد یا اگر کسی 
برای اجرا اقدام کند، سدی در برابر فعالیت او 

قرار می گیرد. 
رئیس کمیسیون حقوقی، برنامه ریزی و پایش 
مصوبات شــورای اســلامی اصفهان در رابطه 
با اشــکالات موجود در بخش اجرا اظهار کرد: 
به طور مثال برای شکل گیری بعضی معاملات، 
شورا آن را تصویب، در بودجه رقم فروش آن را 
مشخص و برای درآمد حاصل از فروش آن نیز 
پروژه ای تعریف می شود، اما یک نهاد نظارتی 
قانونی، مانع انجام معامله می شود و آن را باطل 
می کند و به هر دلیلی در اجرای آن تأخیر ایجاد 
می شود. مصور با بیان نارضایتی از وجود بعضی 
سنگ اندازی ها در انجام امور افزود: درصد تأثیر 
نظارت های شــورا بر روند اجرای مصوبات در 
شــهرداری تاکنون خوب بوده است، اما روی 
عملکردهای شهردار، معاونان و مدیران شهردار 
اصفهان بحث داریم که این مورد طبیعی است.

دستیار ویژه شهردار در امور هوشمندسازی و مدیرعامل سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری اصفهان گفت: در نمایشگاه فن نما از نخستین سکو یا پلت فرم 
شهر هوشمند رونمایی می شود. سعید فردانی در گفت وگو با »ایمنا« با اشــاره به برگزاری نمایشگاه فن نما در شرکت نمایشگاه های بین المللی اصفهان اظهار کرد: 
سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری اصفهان در این نمایشگاه به مدت سه روز از سه شنبه تا پنجشنبه، دهم تا سیزدهم مهر ۱۴۰۳ در غرفه شهر هوشمند 
در خدمت همشهریان، دانشجویان، شــرکت های دانش بنیان و فن آور و دانش آموزان است. وی افزود: سازمان فاوای شــهرداری اصفهان در نمایشگاه فن نما در 
هفت بخش شامل اپلیکیشن اصفهان من و قابلیت های جدید آن، اصفهان ربات )اصبات( و قابلیت مکالمه با آن، تصویربرداری شهری همچون تصویری هوایی، 
سه بعدی و ۳۶۰ درجه، خدمات زمان بندی اتوبوس و خرید بلیت آنلاین اتوبوس، پلاک آبی هوشمند، سامانه سیگما و سامانه رفع تخلفات شهری به معرفی و ارائه 
خدمات هوشمند خود می پردازد. مدیرعامل سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری اصفهان تصریح کرد: در یکی از این بخش ها از نخستین سکو یا پلتفرم 
شهر هوشمند رونمایی خواهد شد که این سکوی شهر هوشمند برای هوشمندسازی، زیرساختی بسیار مهم محسوب می شود. فردانی ادامه داد: در بخش اصبات 

یا اصفهان ربات نیز که قابلیت مکالمه دارد، پرسش و پاسخ به صورت صوتی انجام می شود.

دستیار ویژه شهردار اصفهان در امور هوشمندسازی خبر داد؛

رونمایی از نخستین سکوی شهر هوشمند در نمایشگاه فن نما

عیادت شهردار 
اصفهان از  جانبازان

علی قاسم زاده، شــهردار اصفهان 
عصر روز دوشنبه، ۹ مهر با حضور در 
آسایشگاه جانبازان شهید مطهری 
اصفهان از جانبازان هشــت ســال 

دفاع مقدس عیادت کرد.
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مدیرعامل شرکت مخابرات منطقه اصفهان گفت:در حوزه پایش تصویری 
آمادگی داریم که در قالــب تفاهم نامه، نیازهای ارتباطــی فراجا را تأمین 

کنیم.
اسماعیل قربانی در جلسه هماهنگی گرامیداشت هفته فراجا که در سالن 
جلسات استانداری اصفهان برگزار شد، اظهار کرد: ما یکی از سازمان هایی 
هستیم که به واســطه گســتردگی نصب کردن تجهیزات در سطح شهر، 
روستا و جاده ها، مسئولیت های زیادی را بر دوش فراجا قرار داده ایم؛ این 
مسئولیت ها شــامل جلوگیری از خرابکاری در شبکه ها به ویژه شبکه های 
همراه و جلوگیری از ســرقت تجهیزات نصب شده مخابراتی و دستگیری 

سارقان است.
وی افزود: در حــوزه پایــش تصویری نیــز آمادگی داریم کــه در قالب 
تفاهم نامه، نیازهای ارتباطی فراجا را تأمین کنیم و به زودی جلســه ای در 

این زمینه برگزار می کنیم.
مدیرعامل شرکت مخابرات منطقه اصفهان در راستای گرامیداشت هفته 
فراجا گفت: در صورتی که نیاز به ارســال پیام صوتی باشد، این کار را برای 

مشترکین استان در ایام گرامیداشت انجام خواهیم داد.

قربانی عنوان کرد: مقام معظم رهبری می فرمایند »ما باید قدردان خانواده 
شهدا باشیم، زیرا این ملت بر گردن همه ما حق دارد« بنابراین امیدواریم 

که بتوانیم به خوبی این مسئولیت را ایفا کنیم.

مدیرکل انتقال خون استان اصفهان از نیاز به همه گروه های خونی در استان 
اصفهان به ویژه گروه خونی A منفی و AB منفی خبر داد.

کیــان دهراب پــور در گفت وگو بــا »مهــر« در خصوص وضعیــت خونی 
اســتان اصفهان، اظهار کــرد: میزان ذخیره خــون اســتان 21072 هزار و 
107و احــد معــادل 2.5 روز و در شهرســتان اصفهان یک هــزار و 324 
واحد معادل 3.۹ روز اســت. مدیرکل انتقال خون اســتان اصفهان افزود: 
از همه شــهروندان اســتان اصفهان تقاضــا داریم به صورت مســتمر به 
 مراکــز اهدای خــون مراجعــه نمایند و با اهــدای یک واحــد خون جان 

سه نفر را نجات دهند.
دهراب پور تأکید کرد: از اهداکنندگان با گروه های خونی AB منفی و A منفی 

می خواهیم بیشتر به مراکز اهدای خون مراجعه کنند.

مدیر منطقه 7 شهرداری اصفهان گفت: ایستگاه آتش نشانی میدان حج با تمام 
ظرفیت های عمرانی منطقه در حال پیگیری برای افتتاح اســت و در ماه های 
آتی با همکاری سازمان خدمات ایمنی و آتش نشانی شهرداری به بهره برداری 
می رسد. مهدی سلطان آقایی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: مجموعه ای از 
پروژه های عمرانی، خدماتی، ترافیکی و ورزشــی شهرداری منطقه 7 اصفهان 
برای افتتاح و بهره برداری آماده شده اســت. وی افزود: مجموعه پروژه های 
عمرانی، خدماتی، فرهنگی، تفریحی و ورزشــی منطقه برای استفاده عموم 
آماده بهره برداری و افتتاح اســت. مدیر منطقه 7 شــهرداری اصفهان تأکید 
کرد: ایمن سازی و ساماندهی پل بزرگ شریعتی به عنوان بزرگ ترین پروژه 
ترافیکی شمال شــهر اصفهان با هزینه بالغ بر 40 میلیارد تومان تکمیل شده 
و آماده افتتاح رسمی اســت. سلطان آقایی گفت: پیاده ســازی معابر فرعی 
منطقه، شامل پیاده روهای خیابان های آیت ا... ادیب و غرضی و بلوار پرستار 
نیز به صورت کامل بهره برداری شده و آماده افتتاح است. وی ادامه داد: پروژه 
ایمن سازی، تعریض، ساماندهی و پیاده روسازی خیابان 22 بهمن در خیابان 
کاوه، که در مجاورت ایستگاه متروی چمران قرار دارد، هم اکنون آماده افتتاح 
است؛ این خیابان با توجه به نقش محوری پارک میخک و ورزشگاه میخک، 
نقش بســزایی در تردد شــهروندان این منطقه ایفا می کنــد. مدیر منطقه 7 
شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: مجموعه زمین های ورزشی چمن مصنوعی 
در خیابان نخل در مجاورت مجموعه باغ فدک و در شهرک ولی عصر)عج( به عنوان 
محله کم برخوردار نیز آماده افتتاح بوده که هر دو مجموعه به بهره برداری رسیده 
است. سلطان آقایی گفت: تلاش می شود تا پایان سال جاری سه دوره افتتاح 
برای پروژه های عمرانی، خدماتی و ترافیکی برگزار شود. وی افزود: ایستگاه 
آتش نشانی میدان حج نیز با تمام ظرفیت های عمرانی منطقه در حال پیگیری 

برای افتتاح اســت و در ماه های آتــی با همکاری ســازمان خدمات ایمنی و 
آتش نشانی شهرداری به بهره برداری خواهد رسید. مدیر منطقه 7 شهرداری 
اصفهان تأکید کرد: مجموعه های خیابان ســازی 15 خرداد، خیابان سازی و 
پیاده سازی شهرک کاوه و خیابان ســعدی نیز آماده بهره برداری است و دور 
دوم افتتاحیه های خدماتی این منطقه را شامل می شود. سلطان آقایی گفت: 
امیدواریم به عنوان سومین مجموعه بزرگ آماده بهره برداری، فاز نخست طرح 
توســعه باغ فدک نیز در پایان ســال و هم زمان با نوروز به بهره برداری برسد و 
سومین دوره افتتاح پروژه های شــهرداری منطقه را به خود اختصاص دهد. 
وی افزود: تمام این پروژه ها با هدف بهبود کیفیت زندگی شهروندان، افزایش 
ایمنی تردد و توسعه زیرساخت های فرهنگی، تفریحی و ورزشی در این منطقه 
طراحی و اجرا شده اســت و تلاش می شــود تا با اجرای موفق این طرح ها، 

رضایت مردم از خدمات شهری افزایش پیدا کند.

به منظور اشــتغال زایی و تأمیــن گاز واحدهای تولیدی، صنعتی و مســکونی 
 جدید ظرفیت ایستگاه CGS/TBS شهرســتان کوهپایه اصفهان 500 درصد 

افزایش یافت.  
به گزارش روابط عمومی شرکت ملی گاز ایران، ابوالقاسم عسکری، مدیرعامل 
شرکت گاز استان اصفهان اظهار کرد: به منظور بهبود و افزایش کارایی و پایداری 
تأسیسات و خطوط لوله گازرســانی، کاهش احتمال افت فشار در فصول سرد 
سال ظرفیت ایستگاه CGS/TBS شهرستان کوهپایه از 10 هزار مترمکعب به 

50 هزار مترمکعب افزایش یافت.  عســکری افزود: این اقدام به منظور تأمین 
گاز بیش از 5000مشترک خانگی، واحدهای تولیدی و صنعتی و همچنین بهبود 
بهره وری در توزیع گاز طبیعی صورت پذیرفته است.  مدیرعامل شرکت گاز استان 
اصفهان با اشــاره به توزیع ســالانه حدود 22 میلیارد مترمکعب گاز طبیعی در 
سطح استان و بهره مندی ۹۹ درصد جمعیت استان اصفهان از نعمت گاز طبیعی، 
خاطرنشان کرد: تمام رسالت و تلاش کارکنان این شرکت بهره مندی 100 درصدی 

جمعیت استان در بخش های خانگی، صنعتی و عمومی است.

مدیر منطقه 7 شهرداری اصفهان خبر داد

پروژه های منطقه ۷ اصفهان در نوبت افتتاح

افزایش ۵۰۰ درصدی ظرفیت ایستگاه CGS/TBS شهرستان کوهپایه اصفهان

مدیرعامل شرکت مخابرات منطقه اصفهان خبر داد

تعهد به پایش تصویری و تأمین نیازهای ارتباطی در قالب تفاهم نامه ها با فراجا

مدیرکل انتقال خون استان اصفهان:

انتقال خون اصفهان نیازمند گروه خونی A منفی و AB منفی است
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فولاد مبارکه در شش ماهه نخست سال 1403 که جهش تولید را در دستور کار 
خود داشت، با تعهد و غیرت مثال زدنی کارکنان خود و با مدیریت و برنامه ریزی 
مناسب، اجازه نداد سه ماه کمبود شدید انرژی خللی در دست یابی به اهدافش 
ایجاد کند. این شرکت از دل محدودیت ها فرصت سازی کرد و بالاترین رکوردهای 

تولید شش ماهه در طول دوران بهره برداری شرکت را به ثبت رساند.
محمدیاســر طیب نیا، مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه، در گزارشی به تشریح 
دســتاوردهای درخشان این شــرکت در طول شش ماه نخســت سال 1403 
پرداخت و گفت: در حال حاضر که تولید از نظر اقتصادی و اهداف اســتراتژیک 
به یکی از اصلی ترین دغدغه های کشور مبدل شده، ناترازی در برخی بخش ها، 
ازجمله انرژی، مواد اولیه و لجستیک به موانعی بزرگ برای دست یابی به اهداف 
تولید تبدیل شده است؛ بااین حال تنها آن دســته از بنگاه های اقتصادی که از 
زیرساخت های و توانمندی فنی، دانش، تجربه و مدیریت لازم برخوردار باشند 
می توانند در این شرایط سخت تاب آوری داشته باشند؛ هرچند چنانچه برای آینده 
چاره ای عاجل و اساسی اندیشیده نشود، همین بنگاه های اقتصادی بزرگ نیز 

نخواهند توانست در عرصه رقابت باقی بمانند.
وی از در مدار قرار گرفتن فاز اول و دوم نیروگاه ســیکل ترکیبی فولاد مبارکه و 
خودتأمینی در این حــوزه، جابه جایی زمان تعمیرات خطوط و چابک ســازی 
آنها برای تولید بهینه در سه ماهه نخست که خطوط تولید ازجمله فولادسازی با 
محدودیت کمتری در حوزه انرژی مواجه بودند و همچنین استفاده حداکثری از 
ظرفیت های تولید به عنوان اصلی ترین دلایل عدم توقف کامل خطوط تولید فولاد 

مبارکه در شش ماهه نخست سال جاری یاد کرد.
به گفته مدیرعامل فــولاد مبارکه، اگرچه از ابتدای ســال تاکنون، کمبود انرژی 
فرصت های زیادی را برای تولید بیشــتر از فولاد مبارکه گرفته اســت، اما باید 
شش ماهه نخست ســال 1403 را بی نظیرترین نیم سال  ایام بهره برداری فولاد 
مبارکه دانست؛ زیرا در بخش تولید آهن اسفنجی، همکاران پرتلاش ما در ناحیه 
آهن سازی و به طور مشخص در واحدهای احیای مستقیم، در بازه زمانی یادشده، 
 با 4 میلیون و 455 هزار تن آهن اســفنجی و تحقق 102 درصدی برنامه، رشد

  10.3 درصدی نسبت به مدت مشــابه ســال قبل ثبت کردند. در بخش تولید 
فولاد خام نیز خوشــبختانه علی رغم محدودیت های برق و از دست رفتن زمان 

زیاد برای تولید، کارکنان غیور ناحیه فولادسازی و ریخته گری مداوم با عملکرد 
خوب خود در سه ماهه نخست سال، در مجموع 3 میلیون و 766 هزار تن فولاد 
خام تولید کردند که این رقم تحقق ۹۹ درصدی برنامه و رشد 3.1 درصدی نسبت 

به مدت مشابه سال قبل را نشان می دهد.
وی در ادامه با اشاره به افتخارآفرینی کارکنان نورد گرم فولاد مبارکه گفت: در این 
ناحیه آمارها از تولید 2 میلیون و ۹4۹ هزار تــن کلاف گرم، تحقق 108 درصدی 
برنامه و رشــد 2.2 درصدی نســبت به مدت مشابه ســال قبل حکایت دارد. 
خوشبختانه در بخش نورد ســرد نیز علی رغم اجرای عملیات توسعه در بخش 
تاندم پنج قفسه ای، در شش ماهه نخست سال جاری، با تولید 78۹ هزار تنی، 
شاهد افتخارآفرینی همکاران و تحقق 100درصدی برنامه های این ناحیه و رشد 

16 درصدی نسبت به مدت مشابه سال قبل هستیم.
طیب نیا در ادامه سخنان خود، ضمن قدردانی از عملکرد خوب کارکنان مجتمع 
فولاد سبا گفت: در شش ماهه اول ســال 1403 کارکنان ناحیه آهن سازی این 
مجتمع نیز توانستند با تولید 838 هزار تن آهن اسفنجی و تحقق 103 درصدی 
برنامه، رشد 6.6 درصدی نسبت به مدت مشابه ســال قبل را به ثبت برسانند. 
همچنین 805 هزار تن کلاف گرم در این مجتمع تولید شده است که این میزان 
تولید، رشد بی ســابقه 11.2 درصدی نسبت به مدت مشــابه سال قبل و تحقق 

۹7درصدی برنامه را نشان می دهد.
مدیرعامل فولاد مبارکه در ادامه سخنان خود خاطرنشان کرد: همان گونه که اشاره 
شد، اگرچه در شش ماهه نخست سال جاری با محدودیت های بسیار زیادی در 
حوزه انرژی مواجه بودیم؛ اما با تمهیدات اتخاذشده، شرایطی فراهم شد که در 
مدت یادشده، در بسیاری از نواحی شاهد دست یابی به رکورد شش ماهه باشیم، 
ازجمله تولید نورد گرم فولاد مبارکه در شش ماهه اول سال با 2 میلیون و ۹4۹ هزار 
تن بیشترین میزان تولید در نیمه نخست اول سال های مختلف از بدو راه اندازی 
تاکنون بوده است که نسبت به بیشترین مقدار تولیدشده در شش ماهه نخست 
سال 1402 رشد 2.2 درصدی را نشــان می دهد. همچنین در واحدهای احیای 
مستقیم 1 و 2 فولاد مبارکه نیز تولید شش ماهه امسال به 4 میلیون و 455 هزار 
تن رسیده است که با رشد 10.3 درصدی نســبت به شش ماهه اول سال 1402 
که بالاترین رکورد شش ماهه قبلی بوده اســت، بیشترین میزان تولید در طول 
بهره برداری این واحدها را نشان می دهد. علاوه بر این در مجتمع فولاد سبا نیز در 
شش ماهه نخست سال جاری 805 هزار تن تولید محقق شده که بیشترین تولید 
شش ماهه در سال های بهره برداری از این مجتمع است و از رشد ۹.7 درصدی 

نسبت به سال 1401 که بالاترین میزان رکورد شش ماهه بوده، حکایت دارد.
طیب نیا تصریح کرد: در حال حاضر، شــاهد حاکمیت سخت ترین شرایط بر 
صنعت فولاد جهان هستیم؛ چراکه رکود در این بازار و روانه شدن سیل واردات 
به خصوص از سوی کشور چین از یک طرف و متأسفانه نبود کنترل و نظارت دقیق 
بر واردات و در نهایت، همچنان که اشاره شد، وجود مشکلات فراوان در زنجیره 
فولاد از طرف دیگر، هر روز عرصه را برای حضور در عرصه رقابت و دست یابی به 
اهداف تولید سخت  و سخت تر کرده است؛ بنابراین ایجاد ساختاری قوی برای 
حل این چالش ها، ادغام برخی شــرکت های کوچک در شرکت های بزرگ تر، 
حرکت در مسیر تولید فولادهای خاص با ارزش افزوده بیشتر که فولاد مبارکه در 
مسیر آن گام برداشته است و حضور بیش ازپیش بخش خصوصی و استفاده از 

ظرفیت های این بخش می تواند یاری رسان صنعت فولاد کشور باشد.

معاون برنامه ریزی و توسعه ســرمایه انسانی شهرداری اصفهان گفت: دومین 
نمایشگاه فن نما روز سه شنبه )دیروز( در محل دائمی نمایشگاه های استان 

اصفهان افتتاح شد.
معاون برنامه ریزی و توسعه ســرمایه انسانی شــهردار ی اصفهان با اشاره به 
برگزاری دومین نمایشــگاه فناوری و نوآوری »فن نما« از دهم تا سیزدهم مهر 
اظهار کرد: این نمایشگاه با همکاری و حمایت نهاد های علمی، اجرایی استانی و 

شهری در محل دائمی نمایشگاه های اصفهان برپا شده است.
سعید ابراهیمی افزود: این نمایشگاه با تمرکز بر حوزه های فناوری و نوآوری برای 
عموم شهروندان، دانش آموزان، دانشجویان و شرکت ها قابل استفاده است؛ در 
این رویداد بازیگران اصلی زیســت بوم فناوری و نوآوری شهر و استان گرد هم 
آمده اند و موضوعات مختلفی همچون محیط زیست، سلامت، شهر هوشمند، 

فولاد، خدمات شهری و دیگر حوزه ها مورد توجه قرار گرفته است. 
وی گفت: برنامه های ویژه دومین نمایشــگاه فن آوری و نــوآوری »فن نما« 
شامل بخش آینده سازان است که به معرفی شرکت های دانش بنیان و نوآور از 
دانشگاه ها و مراکز علمی می پردازد، همچنین مسابقات ملی رباتیک و بازی های 

رایانه ای در طول نمایشگاه برگزار می شود و برندگان آن معرفی خواهند شد.
معاون برنامه ریزی و توسعه ســرمایه انسانی شــهرداری اصفهان ادامه داد: 
جشنواره صنایع دستی نیز بخشــی از برنامه هایی است که مراحل نهایی آن در 
نمایشگاه انجام می شود، علاوه بر این حضور انجمن های بین المللی اختراعات 
و اهدای جوایز به برگزیدگان و شــرکت هیئت های خارجی از 13 کشور از دیگر 

برنامه های شــاخص نمایشگاه است. ابراهیمی با اشــاره به فضای نمایشگاه 
فن نما تصریح کرد: این نمایشگاه با فضایی بیش از ۹00 مترمربع، محصولاتی 
فناورانه و نیاز های فناوری مختلف را به نمایش می گذارد، همچنین جلسات و 
گفتگو های مستقیم بین سرمایه گذاران، عرضه کنندگان فناوری و تأمین کنندگان 

مالی برگزار می شود.
وی عنوان کرد: در طول چهار روز برگزاری نمایشــگاه، رویداد های آموزشــی و 
ترویجی مختلفی برنامه ریزی شده است که علاقه مندان می توانند از طریق سایت 

رسمی نمایشگاه به نشانی fanema.ir در این رویداد ها شرکت کنند.
معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهرداری اصفهان بیان کرد: معاونت 
علمی و فناوری با کمیته های تخصصی خود در نمایشــگاه حضور پیدا خواهند 
کرد و سعی می شــود ارتباطات مؤثری در ســطح ملی ایجاد شود، همچنین 
پیش بینی شده است از شهر ها و استان های مختلف کشور بازدیدکنندگانی در 
این نمایشگاه حضور داشته باشند. ابراهیمی گفت: برای رفاه حال دانش آموزان و 
بازدیدکنندگان، 10 دستگاه اتوبوس در میدان بزرگمهر اصفهان برای سرویس دهی 
به نمایشگاه پیش بینی شده است، همچنین هماهنگی های لازم با مدارس و 

دانشگاه ها برای تردد به نمایشگاه انجام شده است.
معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهرداری اصفهان  با اشاره به ساعت 
بازدید از نمایشگاه خاطرنشان کرد: این نمایشگاه از ساعت 10:00 تا 1۹:00 پذیرای 
بازدیدکنندگان خواهد بود؛ بنابراین از تمام شهروندان، خانواده ها، دانشجویان و 

شرکت های دانش بنیان دعوت می شود از این رویداد مهم بازدید کنند.

رئیس اداره ایمنــی و حریم اداره کل راهداری و حمل  و نقل جاده ای اســتان 
اصفهان از رفع 12 نقطه از نقاط حادثه خیز محورهای اســتان در نیمه نخست 

سال جاری خبر داد.
 محمدحســن محمدزمانی روز سه شــنبه در گفت و گو با »ایرنا« اظها رکرد:

با تلاش راهداران و همکاری پلیس راه استان و در ادامه رفع نقاط حادثه خیز 
مصوب سال های 13۹5 و 1401، امسال 12 نقطه از راه های استان رفع خطر و 

ایمن سازی شد.
وی ادامه داد: پروژه های این اداره  کل برای رفع سایر نقاط پرتصادف محورهای 

استان نیز در سال جاری ادامه خواهد داشت.
رئیس اداره ایمنــی و حریم اداره کل راهداری و حمل  و نقل جاده ای اســتان 
اصفهان خاطرنشان کرد: سال گذشــته چهار هزار و ۹00 کیلومتر عملیات خط 
کشی با اعتبار بیش از 330 میلیارد ریال در محورهای مواصلاتی استان اجرا و 
در راستای بازسازی و خرید 700 مترمربع تابلوی اطلاعاتی با اعتبار بیش از 150 

میلیارد ریال نیز اقدام شد.
وی اضافه کرد: چهار هزار تابلوی هشدار دهنده و انتظامی کامپوزیتی در سال 
گذشته با اعتبار 85 میلیارد ریال برای جلوگیری از سرقت در راه های استان، 

تهیه و نصب شد.
محمدزمانی با اشــاره به اجرای روشــنایی در جاده های برون شهری استان 

بیان کرد: عملیات روشــنایی در 18 نقطه جاده ها با اعتبار 160 میلیارد ریال و 
همچنین خرید و اجرای 23 کیلومتر سیستم روشنایی طولی با اعتبار بیش از 

500 میلیارد ریال نیز در سال گذشته به اجرا درآمد.
وی افزود: عملیات اجرای حفاظ بتنی مفصلی جدید و تعویض گاردریل فلزی 
در طول 16 کیلومتر از جاده های استان با هزینه بیش از 600 میلیارد ریال، برای 
رفع مزاحمت نور چراغ خودروهــای عبوری در جهت مخالــف در محورهای 

دوطرفه و همچنین افزایش ایمنی این نقاط در سال گذشته اجرا شد.
محمدزمانی با اشاره به آشکارسازی و ایمن ســازی مقاطع مختلف راه های 
استان همچون دماغه ها و ورودی  تقاطع ها با 153 میلیارد ریال اعتبار گفت: 
تجهیزات ایمنی نظیر بولارد، چشــم گربه ای و بشــکه ایمنی در 2۹0 مقطع و 
همچنین 85 دستگاه چراغ چشمک زن و هشت کیلومتر حفاظ فلزی گاردریل 

در سطح محورهای استان نصب شد.
به گزارش »ایرنا«، پیش از این 10۹ نقطه پرتصادف در استان شناسایی شده 
بود که اصلاح 67 نقطه آن مصوب کشوری اســت و سال گذشته مشکل 37 

نقطه رفع شد.
استان اصفهان دارای 11 هزار و 500 کیلومتر راه است که به دلیل موقعیت خاص 
آن در مرکز به عنوان چهار راه ترانزیت بار و مسافر کشور، رتبه نخست حمل بار و 

رتبه سوم حمل مسافر را داراست.

افتتاح دومین نمایشگاه فن نما در اصفهان

با ثبت بالاترین رکوردهای شش ماهه در فولاد مبارکه حاصل شد؛

درخشش نور تولید از دل تاریك محدودیت ها

رئیس اداره ایمنی و حریم اداره کل راهداری و حمل  و نقل جاده ای استان اصفهان:

۱۲ نقطه حادثه خیز جاده های اصفهان اصلاح شد
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